
PROTOKÓ  NR XLVII/06Ł

z XLVII sesji RADY MIASTA GDA SKA,Ń

która odby a si  w dniu 26 stycznia 2006 rokuł ę

w sali obrad Nowego Ratusza w Gda skuń

ul. Wa y Jagiello skie 1ł ń

Pocz tek obrad godz. 9.00. ą

Na stan 34 radnych w sesji udzia  wzi li wszyscy radni. ł ę

PUNKT 1

                 SPRAWY REGULAMINOWE

Przewodnicz cy Rady Miasta BOGDAN OLESZEKą  otworzy                     ił  

przewodniczy  obradom sesji Rady Miasta Gda ska. ł ń

radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMGą

Witam bardzo serdecznie wszystkich radnych, go ci, m odzie  na galerii z gimnazjumś ł ż  

nr XVI z Zaspy. 

Przerwa mi dzy 13,oo a 14,oo. Obiadu dzisiaj nie zamawiali my w zwi zku z takim    aę ś ą  

nie innym proponowanym porz dkiem obrad. My limy, e je eli sprawnie               toą ś ż ż  

przeprowadzimy to jest szansa eby my obiad jedli ju  poza siedzib  Rady Miasta.ż ś ż ą

Wp yn  wniosek  ł ął Komisji  Rozwoju Przestrzennego o  w czenie pod obradyłą  

projektu  uchwa y  w  sprawie  przeznaczenia  stref  z  miejscowych  planówł  

zagospodarowania przestrzennego pod drogi w kategorii dróg gminnych              (druk 

nr 1748).   
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Wp yn y wnioski  ł ęł Prezydenta Miasta Gda ska o w czenie podń łą  obrady 

projektów uchwa  w sprawie:ł

1)  zmieniaj ca  Uchwaą łę nr  XVI/506/99  z  dnia  25  listopada 1999  r.  Rady  Miasta 
Gda ska  w  sprawie  likwidacji   Miejskiego  Ogrodu  Zoologicznego  „Wybrze a”ń ż  
w Gda sku b d cego zak adem bud etowymi utworzenia jednostki  bud etowejń ę ą ł ż ż  
oraz utworzenia rodka specjalnego pn. „Utrzymanie zwierz t egzotycznych” orazś ą  
Uchwa  nr III/51/2002 z dnia 05 grudnia 2002 r. Rady Miasta Gda ska                włę ń  
sprawie  w  sprawie   wstrzymania  likwidacji  Przedsi biorstwa  Gospodarkię  
Mieszkaniowej Gda sk ródmie cie Zak ad Bud etowy w likwidacji w Gda sku,ń Ś ś ł ż ń  
Przedsi biorstwa Gospodarki Mieszkaniowej  Gda sk – Oliwa Zak ad Bud etowy wę ń ł ż  
likwidacji  w  Gda sku,   Przedsi biorstwa  Gospodarki  Mieszkaniowej  Gda sk  –ń ę ń  
Wrzeszcz Zak ad Bud etowy w likwidacji w Gda sku, Przedsi biorstwa Gospodarkił ż ń ę  
Mieszkaniowej  – Gda sk Nowy Port Zak ad Bud etowy w likwidacji    w Gda skuń ł ż ń  
oraz  po czenia  tych  zak adów  bud etowych  i  Zak adu  Bud etowego  Zarz dłą ł ż ł ż ą  
Nieruchomo ci Komunalnych w Gda sku w jeden zak ad bud etowy pod nazwś ń ł ż ą 
„Gda ski Zarz d Nieruchomo ci Komunalnych”  ń ą ś (druk nr 1750),

2)  wyra enia zgody i uprawnienia Spó ki Port Lotniczy Gda sk Sp.z o.o. do u ywaniaż ł ń ż  
nazwy miasta Gda ska w znaku towarowym  ń (druk nr 1751)

Wp yn  wniosek Prezydenta  Miasta  Gda ska  o  zdj cie  z  porz dku  obradł ął ń ę ą  

projektu uchwa y w sprawie uchwalenia regulaminu dostarczania wody                        ił  

odprowadzania cieków   ś (druk nr 1739)    ppkt 21 w punkcie 5.

Dla  przypomnienia  podam,  e  wp yn  wniosek  pana  radnego  Eugeniuszaż ł ął  

G ogowskiego dot. tego druku ale w momencie zdj cia tego druku z porz dku obradł ę ą  

jest on ju  bezzasadny.ż

Bardzo prosz  Przewodnicz cych Klubów, w tej chwili musimy zrobi  Konwentę ą ć  

bo jest propozycja zmiany porz dku obrad.    Chwila przerwy.ą

Prosz  Pa stwa odby  si  Konwent Seniorów, na którym zosta  przed o onyę ń ł ę ł ł ż  

projekt O wiadczenia w sprawie Morskiego Terminalu LNG w Porcie Gda sk wraz      zś ń  

uzasadnieniem i pro ba o wniesienie go pod dzisiejsze obrady. Konwent przychyli  siś ł ę 

do tego aby to dzisiaj znalaz o si  w porz dku obrad, oczywi cie Pa stwo zadecydujł ę ą ś ń ą 

czy si  znajdzie.ę

Równie  wp yn  projekt uchwa y w sprawie uchylenia uchwa y rozwi zaniaż ł ął ł ł ą  

Zespo u Szkó  Specjalnych Nr  1.  Prosz  Pa stwa jest  to  bardzo powa ny tematł ł ę ń ż  
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i  bardzo prosz  o to aby on by  w normalnym trybie na nast pn  sesj .  Komisjaę ł ę ą ę  

Edukacji, tu si  zobowi za  pan Przewodnicz cy, si  tym tematem zajmie. Temat jest wę ą ł ą ę  

ogóle w prokuraturze zg oszony. Ja my l , e ten temat w najbli szym czasie zostanieł ś ę ż ż  

rozwi zany, rozstrzygni ty, czy rzeczywi cie Rada Miasta Gda ska              i Komisjaą ę ś ń  

Edukacja zosta a wprowadzona w b d. Pozwólmy eby to w normalnym trybie czyli nał łą ż  

nast pn  sesj  obiecuj  Pa stwu,  e  wejdzie  ten  projekt  na  nast pn  sesj  i  toę ą ę ę ń ż ę ą ę  

równie  b dzie rozpatrywa a Komisja Edukacji. ż ę ł

A teraz prosz  Pa stwa ja bardzo prosz , bo nie by o wszystkich na sali, o zaj cieę ń ę ł ę  

miejsc. Mieli my niestety przykr  uroczysto  wczoraj, zmar  nasz kolega z I kadencjiś ą ść ł  

radny pan Wyganowski, znany cz owiek. Prosz  wszystkich o powstanie i uczczenieł ę  

minut  ciszy tego wydarzenia.   Dzi kuj  bardzo.ą ę ę

Powiem tylko, e by a wczoraj delegacja Rady Miasta Gda ska na pogrzebie.ż ł ń

Przyst pujemy do porz dku, b dziemy g osowa .ę ą ę ł ć

Kto z Pa  i Panów Radnych jest za w czeniem pod obrady ń łą druku nr 1748?

za -  22

przeciw -    0

wstrzyma o si  ł ę -    3

Ten druk zosta  w czony pod dzisiejsze obrady jako punkt 15A.ł łą

Kto z Pa  i Panów Radnych jest za w czeniem pod obrady ń łą druku nr 1750?

za -  25

przeciw -    1

wstrzyma  si  ł ę -    1

Ten druk zosta  w czony pod dzisiejsze obrady jako punkt 22.ł łą

Kto z Pa  i Panów Radnych jest za w czeniem pod obrady ń łą druku nr 1751?

za -  24

przeciw -    0

wstrzyma  si  ł ę -    1

Ten druk zosta  w czony pod dzisiejsze obrady jako punkt 3A.ł łą
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Kto z Pa  i Panów Radnych jest za w czeniem pod obrady O wiadczenia w sprawień łą ś  

Morskiego Terminalu LNG w Porcie Gda sk   ń (druk nr 1752)?

za -  25

przeciw -    0

wstrzyma o si  ł ę -    2

Ten druk zosta  w czony pod dzisiejsze obrady jako punkt 4A po Interpelacjach.ł łą

Przypomn  jeszcze, e z porz dku obrad zszed  druk nr 1739, to nie g osujemy.ę ż ą ł ł

G osujemy porz dek obrad. ł ą

Kto z Pa  i Panów Radnych jest za takim porz dkiem obrad ?ń ą

za -  23

przeciw -    0

wstrzyma o si  ł ę -    4

RADA MIASTA GDA SKAŃ

w g osowaniu  p r z y j   ał ę ł

PORZ DEK OBRAD: Ą

1. Sprawy regulaminowe
- otwarcie sesji,

          - zatwierdzenie porz dku obradą

2. Komunikaty:
- Prezydium i Komisji Rady Miasta 
- Prezydenta Miasta 

3. O wiadczenia Klubów Radnych.ś

4. Interpelacje, zapytania radnych i odpowiedzi Prezydenta Miasta.
  
  4A. O wiadczenie w sprawie Morskiego Terminalu LNG w Porcie Gda sk          ś ń (druk 

nr 1752).

5. Uchwa y w sprawie : ł

1) zmiany uchwa y w sprawie uchwalenia bud etu miasta Gda ska na rokł ż ń  
2006 (druk nr 1749)
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2) zmieniaj ca uchwa  w sprawie okre lenia stawek op aty miejscowej          wą łę ś ł  
mie cie Gda sku, terminu p atno ci i sposobu jej poboru ś ń ł ś (druk nr 1747)

3) zapewnienia  na  terenie  Miasta  Gda ska  warunków  do  osiedleniań  
nieokre lonej imiennie rodzinie polskiego pochodzenia repatriowanej          zś  
Kazachstanu, lub innej republiki rodkowo – azjatyckiej by ego ZSRR      naś ł  
czas nieokre lony ś (druk nr 1741)

         3A) wyra enia zgody i uprawnienia Spó ki Port Lotniczy Gda sk Sp.z o.o.          wż ł ń  
Gda sku do u ywania nazwy miasta Gda ska w znaku towarowym  ń ż ń (druk 
nr 1751)

4) nadania  Stra y  Miejskiej  w  Gda sku  Regulaminu  Organizacyjnego  ż ń
(druk nr 1745)

5) zmieniaj ca uchwa  Rady Miasta Gda ska w sprawie przyj cia „Gminnegoą łę ń ę  
Programu  Profilaktyki  i  Rozwi zywania  problemów  Alkoholowych  wą  
Gda sku na 2006 rok” ń (druk nr 1746)

6) zmieniaj ca Uchwa  Nr XXXVIII/1268/05 Rady Miasta Gda ska z dnia 19ą łę ń  
maja 2005 roku w sprawie ustalenia zasad i trybu przyznawania stypendiów 
naukowych Prezydenta Miasta Gda ska – im. Gabriela Daniela Fahrenheitań  
dla absolwentów szkó  z matur  mi dzynarodow   ł ą ę ą (druk nr 1738)

7) odrzucenia protestów do projektu  miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego  Matarnia  –  Z ota  Karczma  –  w  rejonie  przewidywanejł  
lokalizacji cmentarza w mie cie Gda sku ś ń (druk nr 1729)

8) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Szadó kił  
Po udniowe w mie cie Gda sku ł ś ń (druk nr 1728)

9) uchwalenia  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego 
Matemblewa w rejonie ulicy Waldorffa w mie cie Gda sku  ś ń (druk nr 1730)

10)uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Piecki – 
Migowo obszar  pomi dzy ul.  Piecewsk  a  szko  w mie cie  Gda sku  ę ą łą ś ń
(druk nr 1731)

11)uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Pasa 
Nadmorskiego rejon ulicy Hallera w mie cie Gda sku ś ń (druk nr 1735)
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12)uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego           w 
rejonie ulicy Lipcowej w Kokoszkach w mie cie Gda sku                 ś ń (druk nr 
1737)

13)zmiany  uchwa y  nr  XXXVII/1247/05  Rady  Miasta  Gda ska  z  dnia  28ł ń  
kwietnia  2005  r.  o  przyst pieniu  do  sporz dzenia  miejscowego  planuą ą  
zagospodarowania przestrzennego Uje cisko rejon ulicy D brówki            wś ą  
mie cie Gda sku ś ń (druk nr 1732) 

14)odst pienia  od  sporz dzenia  miejscowego  planu  zagospodarowaniaą ą  
przestrzennego Jasie  rejon ulicy ródlanej i tzw. „Trasy W-Z”  w mie cień Ź ś  
Gda sku ń (druk nr 1733)

15)o  przyst pieniu  od sporz dzenia miejscowego planu zagospodarowaniaą ą  
przestrzennego Oliwa Górna rejon willi Tannenheim w mie cie Gda sku  ś ń
(druk nr 1734)

15A)przeznaczenia  stref  z  miejscowych  planów  zagospodarowania 
przestrzennego pod drogi w kategorii dróg gminnych       (druk nr 1748)

16)nadania nowej nazwy ronda (druk nr 1742)

17)nadania nowej nazwy ulicy (druk nr 1743)

18)nadania nowej nazwy ulicy (druk nr 1744)

19)zatwierdzenia  taryfy  za  zbiorowe  zaopatrzenie  w  wod  i  zbioroweę  
odprowadzanie cieków ś obowi zuj cej na terenie dzielnicy przemys oweją ą ł  
Gda sk - Kokoszki oraz osiedla mieszkaniowegoń  przy                          ul.  
Fundamentowej w Gda sku - Kokoszkach wraz z terenami przyleg ymiń ł  
dla odbiorców us ug w zakresie zbiorowego zaopatrzenia     w wod  ił ę  
zbiorowego odprowadzania  cieków  wiadczonych  przezś ś  
Przedsi biorstwo  Us ug  Energetycznych  i  Komunalnych  „UNIKOM"ę ł  
Spó ka z o.o.ł  w Gda skuń      (druk nr 1736)

20)wyra enia  woli  obj cia  przez  Gmin  Miasta  Gda ska  udzia ówż ę ę ń ł  
w podwy szonym kapitale zak adowym spó ki, dzia aj cej pod firm  Zak adż ł ł ł ą ą ł  
Utylizacyjny Spó ka z o.o. z siedzib  w Gda sku   ł ą ń (druk nr 1740)

21)zmieniaj ca Uchwa  nr  XVI/506/99 z  dnia 25 listopada 1999 r.  Radyą łę  
Miasta Gda ska w sprawie likwidacji   Miejskiego Ogrodu Zoologicznegoń  
„Wybrze a”  w  Gda sku  b d cego  zak adem  bud etowymi  utworzeniaż ń ę ą ł ż  
jednostki bud etowej oraz utworzenia rodka specjalnego pn. „Utrzymanież ś  
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zwierz t egzotycznych” oraz  Uchwa  nr III/51/2002 z dnia 05 grudnia 2002ą łę  
r.  Rady  Miasta  Gda ska  w  sprawie  w  sprawie   wstrzymania  likwidacjiń  
Przedsi biorstwa Gospodarki  Mieszkaniowej Gda sk ródmie cie Zak adę ń Ś ś ł  
Bud etowy  w  likwidacji  w  Gda sku,  Przedsi biorstwa  Gospodarkiż ń ę  
Mieszkaniowej  Gda sk – Oliwa Zak ad Bud etowy                 w likwidacji wń ł ż  
Gda sku,  Przedsi biorstwa Gospodarki Mieszkaniowej Gda sk – Wrzeszczń ę ń  
Zak ad Bud etowy w likwidacji w Gda sku, Przedsi biorstwa Gospodarkił ż ń ę  
Mieszkaniowej  –  Gda sk Nowy Port  Zak ad Bud etowy w likwidacji  wń ł ż  
Gda sku  oraz  po czenia  tych  zak adów  bud etowych  i  Zak aduń łą ł ż ł  
Bud etowego Zarz d  Nieruchomo ci  Komunalnych w Gda sku w jedenż ą ś ń  
zak ad  bud etowy  pod  nazw  „Gda ski  Zarz d  Nieruchomo cił ż ą ń ą ś  
Komunalnych”  (druk nr 1750)

  
6. Wnioski, o wiadczenia osobiste.ś
7. Zako czenie obrad.ń

radny EUGENIUSZ G OGOWSKIŁ

Panie  Przewodnicz cy,  ja  zg asza em  si  jeszcze  przed  g osowaniem.  Chcia emą ł ł ę ł ł  

zapyta  dlaczego druk 1739 jest zdj ty z porz dku obrad, po prostu uzasadnienie. Jestć ę ą  

to  sprawa bardzo wa na.  Uwa am, e  w dniu dzisiejszym sesja powinna si  tymż ż ż ę  

zagadnieniem zaj . My l , e to wymaga co najmniej uzasadnienia i pewnej dyskusjiąć ś ę ż  

w ród radnych.ś

radny  KAZIMIERZ  KORALEWSKI  –  Przewodnicz cy  Komisji  Politykią  

Gospodarczej i Morskiej

Szanowni Pa stwo, Wysoka Rado.ń

Komisja Polityki  Gospodarczej i  Morskiej  uwa a a,  e  projekt  druku 1739,  któregoż ł ż  

wnioskodawc , w a ciwie wnioskodawcy nie by o tego druku jako takiego. Tam na tymą ł ś ł  

druku by a opinia Prezydenta. Nie widzia em tam podpisu, nie rozumieli my tego w tenł ł ś  

sposób, e wnioskodawc  tego projektu by  Prezydent, st d w naszej opinii jest toż ą ł ą  

niepotrzebne zdj cie, niepotrzebny unik poniewa  projekt Komisja uzna a za dobry.ę ż ł  

Pan Prezydent  w pewnym momencie z  tak  refleksj  zg osi  projekt,  który  zostaą ą ł ł ł 

przedstawiony Radzie Miasta 17 czy 15 listopada a zatem wszystkie opinie       o tym 

projekcie by y pozytywne, on by  uzgodniony, a zatem nie rozumiem takiego kroku, eł ł ż  

Prezydent  wycofa  ten  projekt.  Procedowanie  tego  druku  nie  grozi o  adnymił ł ż  

konsekwencjami prawnymi, taka jest nasza opinia. My jako Rada Miasta jeste my zś  

mocy  ustawy zobowi zani  do  tego  aby  stanowi  prawo miejscowe i  przed  takimą ć  

obowi zkiem  nie  powinni my  si  uchyla .  Pan  Prezydent  zreszt  deklarowaą ś ę ć ą ł 
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wspó prac  odpowiednich s u b w tej sprawie i ja my l , e dzisiaj jest dzie ,             wł ę ł ż ś ę ż ń  

którym powinni my ostatecznie taki regulamin uchwali . Nast pna sesja jest ju  poś ć ę ż  

terminie ustawowym, po 17 lutego i je eli my dzisiaj tego regulaminu nie uchwalimy toż  

po prostu co  takiego jak prawo miejscowe pt. regulamin dostarczania wody             iś  

odprowadzania cieków w tym mie cie nie b dzie obowi zywa , nie b dzie takiegoś ś ę ą ł ę  

prawa  miejscowego  a  zatem  Rada  Miasta  Gda ska  pozbawia  si  czyń ę  

ubezw asnowolnia  si  i  takiego  regulaminu,  mimo  e  ma  ustawowy  obowi zekł ę ż ą  

uchwali , nie uchwala. Ja my l , e tu w imieniu Komisji podejm  kroki, podejm  próbć ś ę ż ę ę ę 

wprowadzenia tego druku do porz dku obrad panie Przewodnicz cy.ą ą

radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMGą

Tak, wcze niej zg asza  pan tak  ch , ja tylko czeka em aby wniosek taki wp yn .ś ł ł ą ęć ł ł ął

radny WIES AW KAMI SKIŁ Ń

Panie Przewodnicz cy, Wysoka Rado.ą

Mamy do czynienia z  faktem nast puj cym, e  Rada Miasta nie  wype nia swoichę ą ż ł  

statutowych uprawnie  i to jest fatalny sygna  dla mieszka ców Gda ska dlatego,     eń ł ń ń ż  

to jest jedna z tych uchwa  gdzie inicjatywa przygotowania uchwa y nale y            doł ł ż  

Rady Miasta i prawd  powiedziawszy to nie wiem dlaczego Rada Miasta tego trudu nieę  

podj a, dlaczego Prezydium Rady Miasta w ogóle nie reaguje i nie wiem dlaczego węł  

ogóle zosta  z o ony wniosek Prezydenta w tej sprawie. Dzi kuj  bardzo.ł ł ż ę ę

radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMGą

Ja mo e wyja ni  panu radnemu, e nieprawd  jest, e nie podj li my takich kroków,ż ś ę ż ą ż ę ś  

bo wczoraj jak tylko wp yn , o godzinie bodaj e 15,oo wp yn  wniosek o zdj cie, toł ął ż ł ął ę  

natychmiast podj li my tak  inicjatyw . Rozmawiali my, mo e pan Przewodnicz cyę ś ą ę ś ż ą  

Koralewski potwierdzi  bo do komisji zosta o to skierowane i to by a komisji rola ebyć ł ł ż  

przygotowa  druk,  i  pan  Przewodnicz cy  Komisji  zosta  poinformowany,  tak  eć ą ł ż  

natychmiast  podj li my  tak  prób .  Nie  by o  to  okryte  tajemnic  do  teraz,  panę ś ą ę ł ą  

Przewodnicz cy Komisji wiedzia  od razu i pan Przewodnicz cy powiedzia  i takie by yą ł ą ł ł  

uzgodnienia, e rozwa a tak  kwesti  aby z o y  dzisiaj na sesji taki wniosek. Zosta yż ż ą ę ł ż ć ł  

poczynione kroki. Tyle wyja nienia.ś
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radny EUGENIUSZ G OGOWSKIŁ

Panie Przewodnicz cy, ja  rozumiem, e w dniu dzisiejszym na podstawie wnioskuą ż  

inicjatywy  Komisji  Polityki  Gospodarczej  i  Morskiej  b dzie  ten  druk  po  prostuę  

procedowany czyli sprawa jest jasna w sensie merytorycznym, b dzie zmiana porz dkuę ą  

obrad  i  b dzie  procedowane,  natomiast  drug  rzecz ,  o  której  mówi  pan  radnyę ą ą ł  

Kami ski wydaje mi si , e po merytorycznym rozstrzygni ciu tego zagadnienia dobrzeń ę ż ę  

by  by o  w  dniu  dzisiejszym podzieli  si  pewnymi  uwagami  czy  refleksj  co  doł ć ę ą  

procedowania w takich przypadkach, bo mamy w tej  kadencji  ju  drugi przypadek,ż  

pierwszy dotyczy  problematyki o wiaty szkolnej gdzie inicjatyw  powinna si  wykazał ś ą ę ć 

Rada jako organ. Poniewa  nie ma tego w regulaminie, nie ma doprecyzowane jak wż  

takiej  sytuacji  post powa , ten przypadek równie  przed chwil  by  i  uwa am, eę ć ż ą ł ż ż  

nale a oby ustali  czy s  jeszcze jakie  zagadnienia, które mog     do ko ca tejż ł ć ą ś ą ń  

kadencji jeszcze w tym zakresie wp yn  i ustali  procedur  post powania ale pierwszł ąć ć ę ę ą 

rzecz  chcia bym mie  zapewnienie, e  w dniu dzisiejszym mamy wniosek czy oną ł ć ż  

b dzie i b dzie on procedowany tak aby mo na by o merytorycznie odnie  si  do tegoę ę ż ł ść ę  

regulaminu.

radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMGą

Odpowiadam panu radnemu.  Tak, rzeczywi cie podejmiemy takie kroki, poszukamyś  

gdzie jeszcze takie grozi nam niebezpiecze stwo, e to co do nas nale a o. To coń ż ż ł  

wiem to Komisja uzna a, e ten nowy projekt to jest jak gdyby opinia, st d chyba toł ż ą  

nieporozumienie  uznaj c,  e  druk  jest  i  nie  b dziemy zmienia .  Przynajmniej  taką ż ę ć  

rozmawia em z panem Koralewskim i  taka by a opinia Komisji. I  takie by y wczorajł ł ł  

uzgodnienia, e dzisiaj pan Koralewski wprowadza pod obrady druk, który Komisjaż  

procedowa a,  inaczej  poprawk ,  któr  z o y  pan radny.  Tak  zosta y  te  ustaleniał ę ą ł ż ł ł  

poczynione.

radna ZOFIA GOSZ

Panie Przewodnicz cy, Szanowna Rado, panie Prezydencie.ą

Po pierwsze chcia abym uprzejmie prosi  eby pan Przewodnicz cy, chyba nie jest toł ć ż ą  

tajemnic , odczyta  pismo pana Prezydenta uzasadniaj ce jasno i wyra nie dlaczegoą ł ą ź  

tak si  sta o.ę ł
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Po drugie, ja uwa am, wed ug mojego rozeznania sprawy bo te  kilka dni nad tymż ł ż  

pracowa am, nie mo na dzisiaj wprowadzi  druku albowiem chodzi o wprowadzenie doł ż ć  

tego druku zmian w postaci zapisu, e uchwalamy regulamin z o ony 16 pa dziernikaż ł ż ź  

przez Przedsi biorstwo Wodoci gowo-Kanalizacyjne do Rady Miasta.ę ą

Po trzecie – uwa am, e jak si  dowiedzia am, nie wiem czy na dzie  dzisiejszy jestż ż ę ł ń  

tak samo, 2 dni temu radni tego pierwszego egzemplarza nie otrzymali od Rady Miasta 

poza cz onkami Komisji Polityki Gospodarczej i Morskiej, wi c w zwi zku         z tymł ę ą  

je eli radni nie otrzymali, je eli to jest oczywi cie prawda bo tak mi powiedzieli radni, eż ż ś ż  

oni nie znaj  tego projektu regulaminu, który by my mieli dzisiaj uchwali  zgodnie zą ś ć  

ustaw  o obowi zku opracowania nowego regulaminu i  zgodnie                 zą ą  

procedurami  chyba,  e  w  przerwie  czy  kiedy  powielono  by  radnym,  by o  to  byż ś ł  

pierwsze czytanie. Nie wiem czy radni by si  zgodzili uchwala  co  czego nie dostalię ć ś  

jako dokumentu. Nast pnie te  dyskutowa am z wieloma lud mi na ten temat             zę ż ł ź  

zewn trz je eli bior c pod uwag  ustaw , to je eli mo emy przyj  dwa rozwi zania.ą ż ą ę ę ż ż ąć ą  

Je eli dzisiaj nie uchwalimy adnego regulaminu to mo emy go uchwali  albo na sesjiż ż ż ć  

nadzwyczajnej, któr  mo na zwo a  tylko pan Przewodnicz cy zreszt  to w rozmowieą ż ł ć ą ą  

mówi ,  e  mo na by sesj  nadzwyczajn  zwo a .  Je eli  uwa amy, e  to  jest takł ż ż ę ą ł ć ż ż ż  

wa ne to chyba sesj  na jeden punkt zwo a  na dwie godziny nie by oby problemuż ę ł ć ł  

przed 17 lutego a gdyby ju  nie to z mocy ustawy wejdzie ten pierwszy regulamin, któryż  

my dzisiaj chcemy wprowadza  z dniem 17 lutego i b dzie obowi zywa , wi c gminać ę ą ł ę  

nie b dzie pozbawiona uregulowa  natomiast na Komisji przyj ty zosta  wniosek, eę ń ę ł ż  

gdzie  w kwietniu najpó niej powstanie nowy regulamin z uwzgl dnieniem uwag tych,ś ź ę  

które  odbiorcy  najwi ksi  czyli  spó dzielnie  mieszkaniowe  zg osili,  za czonymę ł ł łą  

regulaminem us ug i wzorami umów, które b d  z odbiorcami wody i odprowadzaniał ę ą  

cieków zawierane. I na to te  pan Prezydent jakoby przysta , wi c w zwi zku z tymś ż ł ę ą  

nale y dobrze zapyta  radców prawnych czy dzisiaj mo emy w ogóle wnosi  i czy jestż ć ż ć  

sens  wnoszenia  tego,  je eli  pozostali  radni  nie  maj ,  je eli  maj  to  panież ą ż ą  

Przewodnicz cy prosz  mnie sprostowa . Dzi kuj .ą ę ć ę ę

radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMGą

Prosz  Pa stwa,  pan  Koralewski  jest  w  kontakcie  z  prawnikiem,  przygotowujeę ń  

wprowadzenie tego pod obrady. Bardzo du o si  Pa stwa zg asza. Mo liwe, e nież ę ń ł ż ż  

ma  sensu  eby my dyskutowali  w  tym punkcie  jak  b dziemy dyskutowali  bardzoż ś ę  

prosz .ę
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radny MACIEJ LISICKI

Prosz  Pa stwa ja my l , e troch  ostud my nastroje. Ewidentn  spraw  jest to,ę ń ś ę ż ę ź ą ą  

e  wnioskodawc  uchwa y  powinien  by  jakiekolwiek  cia o  spo ród  Rady  Miastaż ą ł ć ł ś  

Gda ska, czy to Klub, czy to grupa radnych, czy moim zdaniem komisja i oczywi cień ś  

nie ma adnych formalnych przeszkód eby dzisiaj komisja przygotowa a druk             iż ż ł  

w  trybie  nadzwyczajnym ten  druk  jeszcze  dzisiaj  wszyscy  razem  mogliby my  goś  

wprowadzi  na sesj . Pytanie tylko jest czy jest sens to robi  bo prawda jest taka,      eć ę ć ż  

wi kszo  radnych zapisów tego druku nie widzia a do dnia dzisiejszego                 ię ść ł  

dyskusja nad bardzo powa nym dokumentem w sytuacji kiedy dwudziestu kilku radnychż  

nie widzia o tego dokumentu jeszcze na oczy by aby dosy  iluzoryczna          i chybał ł ć  

pozbawiona sensu. Ja w 100 % zgadzam si  z tym co powiedzia a pani radna Zofiaę ł  

Gosz, nic si  nie dzieje po up ywie 17 lutego, ustawa mówi, e wchodzi      w ycieę ł ż ż  

projekt regulaminu, mo emy spotka  si  na sesji lutowej i uchwali  nowy, poprawionyż ć ę ć  

regulamin b d  tak jak by a wersja na komisji spotka  si  w kwietniu i przygotowaą ź ł ć ę ć 

rzeczywi cie ju  regulamin zadawalaj cy wszystkie strony.  Mówi  formalnie  dzisiajś ż ą ę  

mo na wprowadzi  ten druk ale czy jest sens.ż ć

PAWE  ADAMOWICZ – Prezydent Miasta Gda skaŁ ń

Prosz  Pa stwa, wybaczcie ale ta sprawa naprawd  nie jest warta eby na jej tematę ń ę ż  

tak d ugo rozmawia . Po pierwsze - nic si  nie stanie jak to b dzie w lutym. Po drugie –ł ć ę ę  

SAUR si  spó ni  z tym projektem. Po trzecie – niepotrzebnie ten projekt przedstawię ź ł ł 

Prezydent bo to komisja powinna ten projekt przedstawi  ale generalnie nic si  nieć ę  

sta o, po prostu wina le y po stronie ustawodawcy, Sejm uchwali  fataln  ustaw  oł ż ł ą ę  

zaopatrzeniu zbiorowym w wod . Ta ustawa jest niezrozumia a, jej wykonanie b dzieę ł ę  

nastr cza  ogromnych problemów czego przyk adem jest chocia by ta dyskusja, bo coę ć ł ż  

to za pomys  eby  Rada Miasta wyst powa a                z inicjatyw  uchwa odawcz  wł ż ę ł ą ł ą  

sprawie regulaminu wody. Co to Rada Miasta ma specjalistów, ekspertów, urz dników,ę  

no kpina po prostu.  Dlaczego firma dostarczaj ca wod  ma przedstawia  projekt,ą ę ć  

Prezydent  powinien to  jest  prawo miejscowe,  wi c  widzicie Pa stwo na  drobnychę ń  

przyk adach jak w Sejmie par  osób nie my li, oczywi cie dla gwoli sprawiedliwo ci toł ę ś ś ś  

jest ustawa przeg osowana przez poprzedni Sejm. Tak e apeluj , nic si  nie stanie jakł ż ę ę  

w lutym spokojnie Komisja przygotowuje ten projekt uchwa y, Prezydent go zaopiniuje,ł  

naprawd  spokojnie.ę
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radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMGą

Ja wszystkich Pa stwa prosz , mo e nie dyskutujmy i albo zg osi pan Przewodnicz cyń ę ż ł ą  

Koralewski,  który ustala  w tej chwili czy jest to zgodne z prawem.

radny TOMASZ SOWI SKI – Wiceprzewodnicz cy RMGŃ ą

Trzy krótkie sprawy. Pierwsza istotna chyba i warta podkre lenia, e w pe ni zgadzamś ż ł  

si  z wypowiedzi  pana Prezydenta. Druga rzecz – je li chodzi o to co mówi  pan radnyę ą ś ł  

Kami ski i pan radny G ogowski, to jest kolejny lapsus prawny zrobiony przez naszychń ł  

milusi skich w Warszawie, w którym Rada, która jest organem uchwa odawczym jestń ł  

mieszana  do  pracy  jako  organ  wykonawczy.  Rada  nie  jest  od  przygotowywania 

projektów uchwa , dodatkowe w tpliwo ci budzi fakt,     e taki projekt przedstawiał ą ś ż  

monopolista na rynku czyli w tym wypadku by oby to podwójnie jakby z e gdyby coł ł ś 

takiego si  sta o.  Inicjatywa ze  strony Rady jest  rzeczywi cie absurdem, przecieę ł ś ż 

nieliczne grono administracji, które posiada Rada to jest grono, które obs uguje przedeł  

wszystkim funkcjonowanie Rady jako organu uchwa odawczego a nie jak mówi  panł ł  

Prezydent  eksperci  czy  pracownicy  merytoryczni  wydzia u,  którzy  mielibył  

przygotowywa  to. No i w ko cu trzecia sprawa – akurat w tym wypadku nawet gdyby zć ń  

obydwoma wcze niejszymi w tkami si  zgodzi ,  nie  widz  adnego problemu abyś ą ę ć ę ż  

dzisiaj wprowadzi  t  uchwa  na sesj , zw aszcza je li  komisja ma jednoznacznieć ą łę ę ł ś  

pozytywn  opini  na jej temat. ą ę

Prosz  Pa stwa ta uchwa a by a miesi cami uzgadniana, jeszcze wcze niej przezę ń ł ł ą ś  

SAUR z ró nymi stronami zainteresowanymi, potem by a uzgadniana i  wielokrotnież ł  

dyskutowana na komisji. Ja osobi cie wielokrotnie tak e spotyka em si                       zś ż ł ę  

przedstawicielami zainteresowanych stron z mojego okr gu wyborczego. My l ,     eę ś ę ż  

cz  radnych tak e. Mo na powiedzie , e tre  uchwa y, tej któr  mia aby zamiaręść ż ż ć ż ść ł ą ł  

wprowadzi  komisja jest w zasadzie w 90 % uzgodniona. Mówi  w 90 bo nie ma tak, eć ę ż  

wszyscy na  wszystko  si  zawsze godz ,  ale  ta  tre  jest  tre ci  akceptowaln  ię ą ść ś ą ą  

wracaj c do tego co mówi a pani Gosz na koniec, no ja pami tam takie uchwa y ią ł ę ł  

regulaminy  z  zakresu  spraw  spo ecznych,  które  by y  uzgodnione  z  tak  wielomał ł  

wa nymi osobami,  e  w a ciwie jako Rada mieli my powiedziane na sesji,  e  nież ż ł ś ś ż  

powinni my w nich nic zmienia  bo to s  po prostu rzeczy sko czenie doskona e, wi cś ć ą ń ł ę  

w  tym  momencie  tak e  mo na  powiedzie ,  e  ten  regulamin  jest  tak  dalekoż ż ć ż  

uzgodniony, e w a ciwie je eli nie mamy istotnych w tpliwo ci co do pewnych tre ci wż ł ś ż ą ś ś  
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nim zawartych a my l , e takich w tpliwo ci nie b dzie, mo emy go bez problemuś ę ż ą ś ę ż  

uchwali .  ć

radny RYSZARD KLIMCZYK

Ja  tylko  krótkie  sprostowanie  i  uwaga do  tego  co  pani  radna  Gosz powiedzia a.ł  

Mianowicie powiedzia a, e po 17 lutym je eli my nie uchwalimy to wejdzie w ycieł ż ż ż  

regulamin  przedstawiony  przez  SAUR.  Jest  to,  na  ile  ja  czytam  ustaw ,  jest  toę  

nieprawda, po prostu nie wejdzie w ycie aden regulamin a SAUR b dzie stosoważ ż ę ł 

swój projekt jako wzorzec umowy i tylko tyle, natomiast b dziemy mieli tak  sytuacj ,ę ą ę  

e miasto Gda sk w ogóle b dzie pozbawione regulaminu zbiorowego zaopatrzenia wż ń ę  

wod . Tylko tyle chcia em wyja ni . Dzi kuj .ę ł ś ć ę ę

radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMGą

Ja tylko powiem Pa stwu zanim udziel  g osu panu M kalowi, e  pan Koralewskiń ę ł ę ż  

zg osi  mi,  e  b dzie  zmiana porz dku obrad,  zg osi  ten  punkt,  tak  e  b dziemył ł ż ę ą ł ż ę  

dyskutowa  w tym punkcie.ć

radny TADEUSZ M KALĘ

Panie Przewodnicz cy, zgodnie z naszym regulaminem wnioski formalne g osuje si  ią ł ę  

zg asza poza kolejno ci . Ja podszed em do panał ś ą ł  15 minut temu z pro bś ą                o 

udzielenie mi g osu bo chc  zg osi  wniosek formalny, pan go nie udziela. My l , e toł ę ł ć ś ę ż  

jest jedna rzecz, któr  te  trzeba uregulowa  w naszej Radzie w jaki sposób zg aszamyą ż ć ł  

wnioski formalne. 

Ja zg aszam wniosek formalny aby my powrócili  do porz dku obrad.  Ja nie wiemł ś ą  

w którym punkcie si  w tej chwili znajdujemy. Zatwierdzili my porz dek obrad              ię ś ą  

powinni my przej  do komunikatów panie Przewodnicz cy. Ta dyskusja jest  pozaś ść ą  

porz dkiem obrad. Apeluj  o powrót do porz dku obrad.ą ę ą

radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMGą

Powracamy do porz dku obrad i zgodnie z wnioskiem pana radnego ucinamy w teją  

chwili  dyskusj . Ja nie s ysza em tego wniosku, s ysza em tylko co ty wyprawiasz. Teę ł ł ł ł ż 

wyja ni  to i mam tu wiadków, natomiast teraz ucinamy dyskusj , wrócimy do tegoś ę ś ę  

punktu jak b dzie wniosek o zmian  porz dku obrad. ę ę ą

Jeste my teraz w punkcie : Komunikaty.ś
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PUNKT 2

KOMUNIKATY
- Prezydium i Komisji Rady Miasta

radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMGą

W  sekretariacie  Przewodnicz cego Rady  Miasta  Gda ska pokój  207  znajduje  sią ń ę 

sprawozdanie  z  dzia alno ci  Komisji  Bezpiecze stwa  i  Porz dku  za  2005  rok.ł ś ń ą  

Wszystkich zainteresowanych zapraszam do zapoznania si  z materia em.ę ł

Przypominamy przewodnicz cym komisji merytorycznych RMG o obowi zku z o eniaą ą ł ż  

sprawozdania z dzia alno ci komisji za rok 2005 oraz planu pracy na rok 2006. Terminł ś  

sk adania powy szych dokumentów up ywa 31 stycznia.ł ż ł

Europejska Fundacja Ochrony Zabytków rozpoczyna realizacj  projektu                   pt.ę  

„Kszta cenie ustawiczne w zakresie rewitalizacji zieleni zabytkowej”. Obszarem projektuł  

jednej z grup jest teren wokó  siedziby Rady Miasta. S dz , i  uczestnictwo w tymł ą ę ż  

przedsi wzi ciu razem ja my l  przy pomocy Komisji Rozwoju Przestrzennego jak ię ę ś ę  

pana Prezydenta pozwoli nam na pog bienie naszej wiedzy o historii siedziby      iłę  

wokó  siedziby Rady Miasta, jak wygl da o to miejsce. Ja my l , e to b dzie bardzoł ą ł ś ę ż ę  

ciekawy temat i radni b d  tym zainteresowani, i nie tylko radni bo                  ię ą  

mieszka cy naszego miasta.ń

W dniu dzisiejszym ze wzgl du na taki a nie inny program sesji nie b d  serwowane naę ę ą  

dole obiady w przerwie. My limy, e je eli tutaj dobrze popracujemy,                      toś ż ż  

zako czymy sesj  przed przerw  jeszcze.ń ę ą

Czy s  komunikaty komisji?   Nie ma komunikatów komisji.ą

- komunikaty Prezydenta Miasta

PAWE  ADAMOWICZ – Prezydent Miasta Gda skaŁ ń

Panie Przewodnicz cy, Wysoka Rado.ą

Ju  jeden komunikat za atwili my czyli sprawozdanie, powtórz  raz jeszcze, z pracyż ł ś ę  

Komisji ds.bezpiecze stwa. To jest ustawowy wymóg przedstawienia Wysokiej Radzie,ń  
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jest w sekretariacie Przewodnicz cego Rady Miasta, my go przesy amy do Wojewody,ą ł  

wi c traktuj , e ten komunikat w ten sposób zrealizowali my a nie b d  szerzej o tymę ę ż ś ę ę  

mówi  bo szkoda czasu, tak e bardzo dzi kuj  komisji tutaj obecnej         za prac .ł ż ę ę ę  

Oczywi cie Komisja Samorz du i adu Publicznego, która w Radzie Miasta jest komisjś ą Ł ą 

wiod c , ze wszystkimi szczegó ami zwi zanymi z prac  tej  komisji zapozna a si .ą ą ł ą ą ł ę  

Dodatkowo mam trzy komunikaty.

Pierwszy  -  to  informacja  dotycz ca  spraw  s dowych  prowadzonych przez  miastoą ą  

Gda sk w S dzie Administracyjnym i Naczelnym S dzie Administracyjnym                wń ą ą  

Warszawie w zwi zku z uchwalonymi planami zagospodarowania przestrzennego.ą

To  zw aszcza istotne  dla  pana  Wiceprzewodnicz cego  Tomasza  Sowi skiego  aleł ą ń  

wydaje mi si  dla ca ej Rady. A wi c tak: w Wojewódzkim S dzie Administracyjnym jestę ł ę ą  

89 uchwa , w tym 26 by o skarg na uchwa y w sprawie uchwalenia miejscowych planówł ł ł  

zagospodarowania  przestrzennego,  63  skargi  w  sprawie  odrzucenia  zarzutów  do 

miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego i co jest ciekawe – 60 spraw 

zosta o wygranych,  28 spraw jest  w toku,  czyli  mo na z  ca  odpowiedzialno cił ż łą ś ą 

powiedzie ,  e  to  co  przygotowuje  Prezydent  Miasta,  Biuro  Rozwoju  Gda ska  ać ż ń  

uchwala Rada Miasta Gda ska jest zgodna z prawem                  i w Naczelnym S dzień ą  

Administracyjnym czyli w instancji wy szej w Warszawie s       4 sprawy, 3 sprawy sż ą ą 

zako czone i 3 wygrane na korzy  miasta, 1 sprawa jest        w toku, a wi c to teń ść ę ż 

potwierdzenie,  e  dzia alno  w  zakresie  przygotowywania,  uchwalania  planówż ł ść  

zagospodarowania  przestrzennego  jest  w  jak  najwy szym  porz dku  i  o  wysokiejż ą  

jako ci.ś

Drugi  komunikat  –  prosz  Pa stwa  chcia em  przedstawi  informacj  o  stanieę ń ł ć ę  

przygotowania i realizacji inwestycji niektórych:

Rewitalizacja G ównego Miasta, przebudowa ulicy Piwnej, Chlebnickiej, zadanie to jestł  

po przetargu, zako czenie inwestycji jest przewidziane w tym roku.ń

Budowa iluminacji  Wielkiej  Zbrojowni,  jak  wiemy  ju  jest  ona  po  kompleksowejż  

renowacji,  w  2005  r.  pozyskali my  projekt  techniczny,  budowa  iluminacji  nast piś ą  

w 2006 roku.

Przebudowa mostu  drogowego  nad  zewn trzn  fos  Twierdzy  Wis ouj cie,  o  toę ą ą ł ś  

bardzo  Komisja  Kultury  zabiega a,  zadanie  jest  w  trakcie  realizacji,  w  listopadzieł  

ubieg ego roku podpisano umow  z wykonawc  wi c  wszystko jest na dobrej drodze.ł ę ą ę
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Centrum Hewelianum,  budowa  kompleksu  edukacyjno-rekreacyjnego  w  Gda sku,ń  

projekt dofinansowany z Unii Europejskiej i tutaj wybrano in yniera kontraktu, wybranoż  

wykonawc  i planowany termin otwarcia ofert ju  do rozpocz cia robót – luty 2006 rok.ę ż ę

Budowa cie ki rowerowej wzd u  Alei Grunwaldzkiej, odcinek od granicy z miastemś ż ł ż  

Sopot do ulicy Hallera, ostatnie 3 odcinki cie ki w trakcie realizacji, zima naturalnieś ż  

przerwa a i zako czenie zadania planowane w II kwartale 2006 roku.ł ń

System informacji miejskiej, zadanie po przetargu, pierwszy etap b dzie realizowany wę  

tym roku.

Infrastruktura techniczna dla k pieliska morskiego na Stogach, po przetargu,            wą  

trakcie realizacji.

Hangar w k pielisku Brze no, zadanie uzgadniane jest z Urz dem Morskim.ą ź ę

Marina jachtowa przy ulicy Szafarnia, zaplecze socjalno-sanitarne, ju  jest po otwarciuż  

ofert  na  koncepcj  programowo-przestrzenn  i  wobec  tego  b dzie  mo naę ą ę ż  

przygotowywa  przetarg na wykonawc .ć ę

Przebudowa skrzy owania ulicy Kartuskiej z ulic  Nowatorów, wa ne zadanie           zż ą ż  

punktu widzenia terenów przemys owych, zadanie jest po przetargu, umowa            zł  

wykonawc  podpisana, zadanie ma by  zrealizowane do ko ca bie cego roku.ą ć ń żą

W tym te  roku zako czymy IV  etap  zagospodarowania pasa nadmorskiego czyliż ń  

Przymorze, Jelitkowo.

W tym roku zako czymy I etap budowy cie ki rowerowej na Wyspie Sobieszewskiej, wń ś ż  

trakcie jest opracowania dokumentacja techniczna na przebudow  ostatniego odcinkaę  

ulicy S owackiego na odcinku dolnym od nasypu by ej kolei do ulicy Grunwaldzkiej.ł ł  

Przypominam, e to finansuje inwestor niemiecki firma ECE.ż

Przebudowa g ównego  ci gu  komunikacyjnego  Podwale  Grodzkie  –  B dnik  –ł ą łę  

Podwale Jagiello skie – planowane zako czenie w przysz ym roku a prace budowlaneń ń ł  

rozpoczn  si  w tym roku.ą ę

Przebudowa ulicy Spacerowej – w trakcie, chwilowe zawieszenie z powodu zimy.

Budowa Trasy W-Z – podpisanie z wykonawc  umowy nast pi jeszcze w styczniuą ą  

a  wi c  rozpocz cie  fizycznie  budowy  ze  stopnieniem  niegu,  wczesn  wiosnę ę ś ą ą 

rozpocznie si  budowa przedostatniego odcinka Armii  Krajowej do ulicy Kartuskiej,ę  

przypominam to jest dofinansowanie z Unii Europejskiej.

Przebudowa skrzy owania ulic: wi tokrzyska, Platynowa, Ma omiejska, Wawelska –ż Ś ę ł  

zadanie w trakcie realizacji, zako czenie inwestycji w tym roku.ń
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Marynarki Polskiej  –  kolejna inwestycja z  Unii  Europejskiej,  umowa z  wykonawcą 

podpisana, przypominam Dromex, Budimex i rozpocz cie prac nast pi na prze omie    Ię ą ł  

i II kwarta u tego roku.ł

Przebudowa przeprawy tunelowej  przez Martw  Wis  –  udzia  miasta Gda ska,ą łę ł ń  

przetarg na pozyskanie koncepcji przestrzennej jest og oszony przez Zarz d Morskiegoł ą  

Portu Gda sk, ta koncepcja jest finansowana przez Port, gmina b dzie partycypowa  wń ę ć  

przysz o ci w budowie tego tunelu.ł ś

Gda skiń  Projekt Komunikacji Miejskiej – jest tam kilkadziesi t zada  inwestycyjnych,ą ń  

jest  ju  ustalony plan realizacji  tych zada ,  rozpisane osoby odpowiedzialne,  ca yż ń ł  

skomplikowany schemat jest przyj ty przez Prezydenta Miasta, przetargi na kolejneę  

zadania inwestycyjne b d  przeprowadzone do ko ca II kwarta u bie cego roku.ę ą ń ł żą

Modernizacja siedziby Stra y Miejskiej – zako czenie inwestycji w tym roku.ż ń

Ulica Wodnika  do  ulicy  Kielnie skiej  w  Gda sku  Osowej  –  pozyskano  projektń ń  

techniczny na budow  ulicy, prowadzony jest wykup gruntów, rozpocz cie inwestycji wę ę  

2006 r.

Zrzut nr 1 do Kana u Raduni, do op ywu Mot awy – w trakcie realizacji, zako czenieł ł ł ń  

inwestycji w tym roku.

Kanalizacja deszczowa w rejonie ulicy Kaplicznej oraz budowa ulicy Nadmorskiej – po 

przetargu, umowa z wykonawc , na wiosn  rozpocz cie prac budowlanych.ą ę ę

W tym roku planujemy zako czenie inwestycji kanalizacji deszczowej w ulicach: Le na,ń ś  

Kwietna, wierkowa, S oneczna.Ś ł

Termoizolacja w Zespole Szkó  Samochodowych w Gda sku ulica Elbl ska,           doł ń ą  

ko ca roku zamierzamy to sko czy .ń ń ć

Budowa szko y podstawowej na Uje cisku – mamy ju  opracowany projekt techniczny,ł ś ż  

rozpocz cie w II kwartale, przygotowany jest przetarg na wykonawc .ę ę

Most Braci Lewoniewskich, przebudowa wiaduktu – w styczniu to nie, ale w lutym, 

marcu, wszystko zale y od warunków pogodowych, przekazanie placu do budowy.ż

Budowa drugiej jezdni ulicy Gospody, fragment Drogi Zielonej – wykup gruntów trwa, 

mamy nadziej , e zako czymy w tym roku.ę ż ń

Przebudowa Alei  Jana  Paw a  II  w  Gda sku,  na  odcinku  od  Hynka  do  Aleił ń  

Rzeczypospolitej – w II kwartale opracowanie projektu budowlano-wykonawczego        i 

w tym roku jeszcze mamy nadziej , e uzyskamy pozwolenie na budow .ę ż ę

17



Przebudowa skrzy owania ulica Grunwaldzka w Gda sku z ulicami: Ja kowa Dolina,ż ń ś  

Konopnicka,  Dmowskiego,  Partyzantów,  czyli  jednym  s owem  rejon  Manhattanu,ł  

umowa z wykonawc  zawarta, zadanie jest przygotowane do realizacji.ą

Modernizacja Hali OLIVIA – zako czenie robót czerwiec 2006 r., po przetargu.ń

Modernizacja stadionu  pi karskiego  LECHIA  przy  ulicy  Traugutta,  dokumentacjał  

projektowo-techniczna b dzie gotowa w marcu 2006 r.ę

Prosz  Pa stwa to informacja o niektórych inwestycjach. S dz , e istotne i wa ne dlaę ń ą ę ż ż  

Wysokiej Rady.

I ostatni komunikat – u el. Pa stwo ledz  pewnie w prasież ż ń ś ą

radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMGą

Panie Prezydencie przepraszam a gdyby te co pan czyta  informacje, zreszt  bardzoł ą  

ciekawe i wa ne mo na by o dosta  do skrytek, to by my byli bardzo wdzi czni.ż ż ł ć ś ę

PAWE  ADAMOWICZ – Prezydent Miasta Gda skaŁ ń

Oczywi cie dostarczymy do skrytek w Radzie Miasta.ś

Prosz  Pa stwa – u el.  Wczoraj otrzyma em pismo, list od pana Prezesa Paw aę ń ż ż ł ł  

Olechnowicza, z którego wynika, e potwierdza raz jeszcze ch  finansowego wsparciaż ęć  

u la pod warunkami, e u lem zajmie si  nowa, wie a, transparentna, uczciwa,ż ż ż ż ż ę ś ż  

rzetelna instytucja. My my zaproponowali, jak Pa stwo wiedz , istniej cy Klub Autoś ń ą ą  

Moto Klub, którego Prezesem jest nasz kolega radny Zdanowicz. To jest Zwi zek, któryą  

jest cz onkiem du ego, krajowego Zwi zku Motorowego i prosz  Pa stwa tam b dzieł ż ą ę ń ę  

stworzona od podstaw sekcja u la. Ten organizator, ten Klub ma akceptacj  LOTOS-ż ż ę

u.  W zwi zku z  bardzo skomplikowanymi,  niejasnymi,  ju  nie  chc  wi cej  mówi ,ą ż ę ę ć  

sprawami finansowo-prawnymi w dotychczasowym Klubie,          czyli w Korporacji 

GKS, którego Prezesem jeszcze jest Marek Formela, u el            w Gda skuż ż ń  

b dziemy musieli budowa  od podstaw, czyli od II ligi. ę ć

Jak Pa stwo wiedz  ekstra liga ju  jest poza nami dlatego, e LOTOS nie uregulowań ą ż ż ł 

zad u enia wobec zawodników, no mo na mie  al ale takie jest prawo sponsora.ł ż ż ć ż  

Po  prostu  uzna ,  e  sytuacja  tam jest  bardzo niejasna,  nie  chce mie  z  tym nicł ż ć  

wspólnego. Licencja do I ligi te  jest w r kach, nazwijmy to ogólnie, pana Formeli,     wż ę  

zwi zku z tym i tutaj przej cie tej licencji te  z tych powodów jest niemo liwe,         wą ę ż ż  

zwi zku z tym mam nadziej , e jeszcze w tym tygodniu Klub Auto Moto podpiszeą ę ż  
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umow  sponsorsk  z LOTOS-em i e to pozwoli Klubowi stworzy  sekcj  a przedeę ą ż ć ę  

wszystkim pozyska  zawodników do II ligi, czyli u el z Gda ska nie znika, musimy goć ż ż ń  

budowa  mo e nie od podstaw ale od II ligi, takie s  uwarunkowania bym powiedziać ż ą ł 

formalno-prawne, finansowe i s dowo-prokuratorskie, i mam nadziej ,     e to co wą ę ż  

li cie przeczyta em od pana Prezesa LOTOS-u b dzie przez jego wspó pracownikówś ł ę ł  

dotrzymane i e te umowy zostan  podpisane.ż ą

Prosz  Pa stwa de facto stadion u lowy z budynkami i halami towarzysz cymi myę ń ż ż ą  

oceniamy, e praktycznie jest porzucony od listopada ubieg ego roku. Komisja miejskaż ł  

wesz a tam w ubieg ym tygodniu i  nie  wykluczone,  e  Zast pca Prezydenta  panł ł ż ę  

Wies aw Bielawski, który jakby nadzoruje ten skomplikowany proces przej cia maj tku,ł ę ą  

tutaj  b dzie informowa  stosowne organy. My do ko ca nie mamy wiedzy jaki  jestę ł ń  

stopie  obci enia hipotek. Przepis Kodeksu Cywilnego jest jak Pa stwo wiedz  chory,ń ąż ń ą  

on co prawda zniknie w lipcu tego roku po orzeczeniu Trybuna u Konstytucyjnego a tenł  

przepis  Kodeksu  Cywilnego  sprowadza  si  do  tego,  e  jak  kto  porzuci  swoję ż ś ą 

w asno , to gmina musi j  przej  w cznie z d ugami, musi  sp aci  nie swoje d ugi.ł ść ą ąć łą ł ł ć ł  

No i  tak de facto nast pi o porzucenie i  my to przejmujemy. Oczywi cie pierwotnieą ł ś  

byli my przygotowani do przej cia hali na Zawodników,         ku temu mamy pewneś ę  

rodki  finansowe  zabezpieczone  w  bud ecie,  do  stadionu  byli my  do  ko caś ż ś ń  

przygotowani ale oczywi cie przejmujemy ten stadion i rzecz jasna stadion u lowyś ż ż  

przeka emy w u ytkowanie na zasadach transparentnych klubowi Auto Moto Klub wż ż  

Gda sku by s u y  zawodom II ligi u la. Tak e trzymajcie Pa stwo kciuki aby myń ł ż ł ż ż ż ń ś  

rzeczywi cie mogli przynajmniej w II lidze je dzi  i mam nadziej , e sezon 2006-2007ś ź ć ę ż  

mo e uda nam si  wej  do I ligi, no a pó niej do ekstra ligi. W ka dym razie na pewnoż ę ść ź ż  

najbli sze dwa, trzy sezony b dziemy musieli si  pi  do góry, odbudowywa  pozycjż ę ę ąć ć ę 

ale my l , e to potrafimy, przyk ad LECHII GDA SK jest tutaj dobrym przyk adem.ś ę ż ł Ń ł

Prosz  Pa stwa na ko cu jeszcze komunikat a bardziej informacja ze strony panaę ń ń  

Szczepana Lewny – Zast pcy Prezydenta w sprawie, o której dzisiaj jedna z gazetę  

donosi a.  S dz , e jest wa ne eby osobi cie zainteresowany Pa stwu przedstawił ą ę ż ż ż ś ń ł 

swoje stanowisko w tej sprawie.

radny MIROS AW ZDANOWICZŁ

Szanowna Rado.

Ja tu gwoli wyja nienia poniewa  pan Prezydent powiedzia  mniej wi cej jak do tegoś ż ł ę  

dosz o,  wi c jeszcze dodam do tego,  chcia bym wyt umaczy  z czego si  wzi o,ł ę ł ł ć ę ęł  
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e Gda ski Auto Moto Klub tu si  za to wzi . To nie chodzi o jaki  rozg os, e nagleż ń ę ął ś ł ż  

zmiana  dyscypliny,  e  wchodzimy w  u el.  To  by y  kwestie  regulaminowe.  Otóż ż ż ł ż 

ostateczny termin przej cia  i  zamyka si  okienko transferowe up ywa z  dniem 31ę ę ł  

stycznia. Tak jak Rafineria sobie za yczy a eby stworzy  nowy klub, to to by trwa oż ł ż ć ł  

z rejestracj  s dow  oko o 5 – 6 tygodni. W zwi zku z tym, e Gda ski Auto Moto Klubą ą ą ł ą ż ń  

dzia a na terenie Gda ska i jest sfederowany w Polskim Zwi zku Motorowym,      ił ń ą  

statut pozwala na to eby to mo na przej  i uruchomi  jak  dodatkow  dyscyplin ,ż ż ąć ć ąś ą ę  

st d by a nasza propozycja. Poniewa  ju  si  pokaza y w tej chwili jakie  tam notatki,ą ł ż ż ę ł ś  

e to s   polityczne sprawy, e kto  chce na tym zrobi  jakie  tam sobie publicity, wi cż ą ż ś ć ś ę  

ja o wiadczam, e tu chodzi o tylko i wy cznie o dobro i to e ja, mój klub móg  akuratś ż ł łą ż ł  

to  wszystko  przej .  Wszystkie  dokumenty,  ca y  komplet,  który  mia em  z o y ,ąć ł ł ł ż ć  

chodzi o  jeszcze o  ekstra  lig ,  które  mia y  by  z o one  do  ubieg ej  soboty  by ył ę ł ć ł ż ł ł  

przygotowane.  Zabrak o  tego  drobiazgu  takiego  jak  pieni dzy  eby  sp acił ę ż ł ć 

zawodników. Tyle chcia em doda  do wyja nie  pana Prezydenta. Dzi kuj  bardzo.ł ć ś ń ę ę

radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMGą

Dzi kuj . Poprosz  teraz pana Prezydenta Szczepana Lewn .ę ę ę ę

SZCZEPAN LEWNA – Zast pca Prezydenta Miasta Gda skaę ń

Panie Przewodnicz cy, panie Prezydencie, panie i panowie Radni.ą

Zamiarem moim by o poinformowa  dzisiaj Pa stwa jako pierwszy o krokach podj tychł ć ń ę  

przeciwko mnie przez prokuratur  gda sk . Niestety przeciek prasowy, który w moimę ń ą  

przekonaniu,  wg  mojej  wiedzy  nie  wyp yn  ani  ode  mnie,  ani  z  Urz du  Miasta,ł ął ę  

spowodowa ,  e  tego  zamiaru  ju  w  pe ni  zrealizowa  nie  mog  poniewa  jestł ż ż ł ć ę ż  

informacja  prasowa  w  „Gazecie  Wyborczej”.  Tym  niemniej  uwa am  za  s uszne,ż ł  

w a ciwe abym stan  przed Pa stwem i aby cie Pa stwo ode mnie dowiedzieli sił ś ął ń ś ń ę 

o zasadniczych elementach tej sprawy. Mianowicie prokurator sformu owa a przeciwkoł ł  

mnie zarzuty naruszenia artyku u 231 § 1 Kodeksu Karnego przez to, jak uzasadni a,ł ł  

e bez wymaganego jej zdaniem w tym przypadku wyroku s du eksmisji, przej em odż ą ął  

pana Smoli skiego lokal przy ulicy Grunwaldzkiej, lokal ju  w tym czasie przez niegoń ż  

opuszczony ale pozosta y po nim jakie  cz ci mienia i mieci        i tym samymł ś ęś ś  

narazi em, zdaniem prokuratury, pana Smoli skiego na straty a przez to wype ni emł ń ł ł  

przes anki wspomnianego artyku u 231 § 1. Nie zgadzam si  w adnym przypadku zeł ł ę ż  
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stanowiskiem  prokuratury,  jestem  na  tyle  na  ile  pozwala  mi  znajomo  prawa  iść  

znajomo  rzeczy czyli  faktów dotycz cych tej  sprawy,  absolutnie  przekonany,  eść ą ż  

adna z przes anek art.231 nie zosta a w tym przypadku w ogóle wype niona, nież ł ł ł  

mówi c o tym, e nie zosta a wype niona przeze mnie.ą ż ł ł

Pokrótce postaram si  Pa stwu przekaza  stan faktyczny korzystaj c z notatek, któreę ń ć ą  

sobie przygotowa em. Od co najmniej 1995 roku pan Smoli ski nie p aci  regularnieł ń ł ł  

czynszu za zajmowany lokal a zajmowa  ten lokal od 1990 roku. Stan zad u enia był ł ż ł 

ró ny  w  ró nych  okresach  poniewa  nast powa o  umorzenie  post powaniaż ż ż ę ł ę  

upad o ciowe itd. I tak np. na 31 maja 1995 roku by o to ponad      15.000 pln  a nał ś ł  

koniec miesi ca pa dziernika 2004 roku by o to  142.000 z  z  jakim  tam jeszczeą ź ł ł ś  

dodatkiem. Próbowali my rozwi za  umow  i doprowadzi , znaczy miasto, urz dnicyś ą ć ę ć ę  

miejscy  próbowali  rozwi za  ten  problem  w  sposób  rutynowy  czyli  przezą ć  

wypowiedzenie umowy, eksmisj  i odebranie w ten sposób lokalu. Takie dzia anie by oę ł ł  

jednak na przestrzeni czasu przez pana Smoli skiego skutecznie blokowane przezń  

unikanie  odbioru  pism s dowych.  Jak  wspomnia em sprawa trwa a  od  d u szegoą ł ł ł ż  

czasu,  wtedy  kiedy  si  dowiedzia em o  wysoko ci  zad u enia,  badaj c  wysokoę ł ś ł ż ą ść 

zad u enia na lokalach u ytkowych gdzie  w kwietniu, w maju                     oł ż ż ś  

zad u eniu na tym lokalu, zacz em szuka  kto jest winny, dlaczego do tego dosz o ił ż ął ć ł  

wtedy po raz kolejny, o ile wiem po raz drugi zosta  z o ony wniosek o eksmisj        doł ł ż ę  

s du i  jednocze nie inny pozew o zap at . Pozwy zosta y z o one ale sprawie nieą ś ł ę ł ł ż  

mo na  by o  nada  biegu  poniewa  pan  Smoli ski  nie  by  w  tym czasie  nigdzież ł ć ż ń ł  

zameldowany  i  gdziekolwiek  na  ka dy  ze  znanych  adresów  wysy ano  pismaż ł  

procesowe, one wraca y z adnotacj  „adresat nieznany”, „nie podj to w terminie” itd.ł ą ę

Taki by  stan bezpo redni. Troch  wcze niej, przez okres prawie 3 lat tj. od lutego 2001ł ś ę ś  

roku  pan  Smoli ski  nielegalnie,  maj c  ju  rozwi zan  umow  najmu  czyli  bezń ą ż ą ą ę  

jakiejkolwiek ku temu podstawy prawnej, korzysta  z tego lokalu a nadto nie maj cł ą  

koncesji handlowa  w tym lokalu alkoholem. Bez zezwolenia równie  w okresie letnimł ż  

prowadzi  przy tym lokalu ogródek gastronomiczny, po prostu robi  co chcia , po prostuł ł ł  

dzia a  nie licz c si  z nikim i z niczym. Referat Handlu wielokrotnie nakazywa  najemcył ł ą ę ł  

zamkni cie  ogródka  oraz  informowa  o  konsekwencjach  sprzeda y  alkoholu  bezę ł ż  

zezwolenia. Wszcz ta kontrola Pa stwowej Inspekcji Handlowej, Urz du Celnego orazę ń ę  

dochodzenie Prokuratury Rejonowej w Gda sku w sprawie sprzeda y alkoholu bezń ż  

zezwolenia w lipcu 2004 roku zosta o umorzone. Pan Smoli ski              z w asnejł ń ł  

inicjatywy  skontaktowa  si  z  miejskimi  urz dnikami  i  w  przesz o ci  poprosi  oł ę ę ł ś ł  
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roz o enie d ugu na raty. Taka umowa, przy cz ciowym umorzeniu d ugu, zosta ał ż ł ęś ł ł  

spisana po raz pierwszy w 1996 roku. Z tej umowy pan Smoli ski sp aci  chyba tylkoń ł ł  

jedn  rat ,  nawet nie chyba. Krótko mówi c na pana Smoli skiego nie by o rady.ą ę ą ń ł  

Ponadto maj c ró ne d ugi nie tylko w stosunku do miasta, wed ug naszej wiedzy, paną ż ł ł  

Smoli ski w po owie wrze nia zaniecha  tam dzia alno ci gospodarczej, lokal     sta  siń ł ś ł ł ś ł ę 

opuszczony.  Dowiedzia em si  o  tym przy  tej  okazji,  e  szukaj c  rozwi zania nał ę ż ą ą  

dor czenie mu pozwu m.in. pos a em ludzi, w znaczeniu ameryka skim niejako, tak jakę ł ł ń  

widzimy to na filmach ameryka skich tak powiedzmy, eby mu po prostu wr czyli tenń ż ę  

pozew i spisali na t  okoliczno  notatki. To równie  nie dosz o              do skutkuą ść ż ł  

poniewa  lokal zastano zamkni ty. Sz a zima, opuszczony lokal, gro ba ca kowitej jegoż ę ł ź ł  

dewastacji. W tej sytuacji rzeczywi cie poleci em aby otwarto drzwi     od zaplecza,ś ł  

spisano dok adnie ca e mienie, komisyjnie, ze zdj ciami, ze wszystkimi szykanami,ł ł ę  

które  pozwoli yby  zachowa  pe en  szacunek  dla  mienia  pana  Smoli skiego.  Wł ć ł ń  

momencie kiedy to zrobi em pan Smoli ski, nie musieli my tego wywozi  na magazyn,ł ń ś ć  

pan Smoli ski si  zjawi  jednak i odebra  to sam. W tej sytuacji uwa am, i  wszystkień ę ł ł ż ż  

dzia ania, które podj em w tej sprawie nie tylko nie by y przekroczeniem kompetencjił ął ł  

jak twierdzi pani prokurator, ale by y wykonaniem obowi zku, który ci y na mnie zł ą ąż  

mocy ustawy, podpisanej umowy i zakresu zada , ochrony mienia miejskiego. Gdybymń  

tego nie zrobi  co zrobi em a nic innego w tej konkretnej sytuacji zrobi  nie mog em,ł ł ć ł  

próby dor czenia pozwu i  uruchomienia sprawy s dowej spe z yby na niczym i  toę ą ł ł  

mieli my co do tego pewno , bo nawet gdyby uda o mi si  wyznaczy  kuratora do tejś ść ł ę ć  

sprawy jako nieznanego z adresu          z miejsca pobytu pozwanego, to on by się 

pojawi  na chwil  i potem znowu by znikn . Gdybym zatem nie zrobi  tego co zrobi em,ł ę ął ł ł  

dzisiaj prawdopodobnie d ug wobec miasta wyniós by oko o 250 -  300 tys.z , lokalł ł ł ł  

by by prawdopodobnie zdewastowany i  w takim przypadku rzeczywi cie powsta abył ś ł  

podstawa                     do postawienia mi zarzutu z 231 ale z odwrotnego powodu 

niewykonania obowi zku ochrony powierzonego mi mienia. Tak, w ko cu rozwi zanoą ń ą  

problem lokalu  gastronomicznego w grudniu,  przej  go  zgodnie z  uchwa  Radyął łą  

Miasta Gda ska      z 05 pa dziernika 1995 r. i pod ustalonymi z miastem warunkami,ń ź  

restaurator W odzimierz Soroczy ski. Nowy najemca sp aci  ca e d ugi, ca e zaleg o cił ń ł ł ł ł ł ł ś  

w  kwocie  ponad  142  tys.z  pana  Smoli skiego  a  ponadto  przekaza  miastuł ń ł  

wyremontowany przez siebie lokal wcze niej zajmowany, bo to przej cie nast pi o wś ę ą ł  

ramach zamiany. W przeciwie stwie do pana Smoli skiego jest rzetelnym p atnikiem.ń ń ł  

Nale y  podkre li ,  e  zarówno  w  lokalu  dzier awionym  obecnie  przez  panaż ś ć ż ż  
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Soroczy skiego  jak  i  w  lokalu,  który  przekaza ,  prowadzona  jest  dzia alnoń ł ł ść 

gospodarcza.                 To s  wszystkie znane mi okoliczno ci tej sprawy.  Chcia em oą ś ł  

tym Pa stwa poinformowa . Dzia a em wy cznie w imieniu i na rzecz ochrony interesuń ć ł ł łą  

i mienia miasta, nie by o adnych innych podtekstów ani kontekstów tego dzia ania, ił ż ł  

skutek ochrony interesu miasta zosta  osi gni ty,  teraz wiemy to  na pewno. Je lił ą ę ś  

przedtem rzeczywi cie spekulowa em co do ewentualnych skutków tego je li nic nieś ł ś  

zrobi ,        to teraz rok pó niej ju  wiem co by si  sta o i sta o by si  to co wtedyę ź ż ę ł ł ę  

przewidzia em, musia em to zrobi . Dzi kuj .ł ł ć ę ę

radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMGą

Prosz  Pa stwa,  przechodzimy do  nast pnego punktu.  W  mi dzyczasie poproszę ń ę ę ę 

jeszcze w komunikatach komisji o przekazanie tego apelu z inicjatywy radnych, to nie 

wiem czy apel przeka e pan Olszewski. Bardzo prosz  eby pan przekaza  tutaj panuż ę ż ł  

Prezydentowi. Dzi kujemy bardzo.ę

PUNKT  3

O WIADCZENIA KLUBÓW RADNYCHŚ

radny RYSZARD KLIMCZYK – Przewodnicz cy Klubu Radnych PiSą

Panie Prezydencie, panie Przewodnicz cy, Wysoka Rado.ą

Jako  nie  mamy  szcz cia  do  procedowania  w  dobrej  atmosferze,  w  spokojnejś ęś  

atmosferze. Dzisiaj z pewno ci  na ustach wielu mieszka ców jest doniesienie „Gazetyś ą ń  

Wyborczej”, informacja o postawieniu zarzutów panu Prezydentowi Lewnie. Ja dzi kuję ę 

bardzo panu Prezydentowi Lewnie za bardzo wyczerpuj ce wyja nienia w tej sprawie.ą ś  

Jestem pewien, e niezawis y s d te wszystkie okoliczno ci pod uwag  we mie, czy toż ł ą ś ę ź  

jako  okoliczno ci  agodz ce,  czy  okoliczno ci,  które  w  ogóle  wy cza ybyś ł ą ś łą ł  

odpowiedzialno  karn  pana Prezydenta, natomiast jest inna sprawa      i powstajść ą ą 

pytania, które trzeba tutaj zada  publicznie panu Prezydentowi Adamowiczowi. Czy panć  

Prezydent  uwa a,  e  pozostawanie  pana  Prezydenta  Lewny  pod  zarzutamiż ż  

prokuratorskimi przyczynia si  do sprawnej pracy Urz du Miejskiego w Gda sku, czy toę ę ń  

nie jest przeszkoda do sprawowania tej funkcji? Czy w takiej atmosferze t  funkcją ę 
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mo na w a ciwie i efektywnie sprawowa ? To jest pierwsze pytanie i to jest pytanie,ż ł ś ć  

które z tego pytania si  jakby rodzi. Czy pan Prezydent Adamowicz b dzie wyci gaę ę ą ł 

konsekwencje personalne wobec pana Prezydenta Lewny to znaczy czy zdecyduje się 

na jego dymisj ? Dzi kuje bardzo.ę ę

PUNKT 4

INTERPELACJE, ZAPYTANIA RADNYCH 

I ODPOWIEDZI PREZYDENTA MIASTA

Interpelacje  radnych  wraz  z  odpowiedziami  stanowi  za cznik  nr  1ą łą  

do niniejszego protoko u.ł

Zapytania  radnych  wraz  z  odpowiedziami  stanowi  za cznik  nr  2ą łą  

do niniejszego protoko uł .  

radna EL BIETA GRABAREK-BARTOSZEWICZŻ

Panie Przewodnicz cy, Wysoka Rado.ą

Ja  chcia abym si  odnie  do  kilku  zapyta ,  które  z o y am.  Musz  powiedzie ,ł ę ść ń ł ż ł ę ć  

e jestem zaniepokojona. To jest zapytanie nr 16/06 z 16.01.2006 r. w sprawie ofertż  

odrzuconych przez Komisj  Konkursow .ę ą

Prosz  Pa stwa kilka miesi cy temu na Komisji Kultury pyta am jak wygl daj  sprawyę ń ę ł ą ą  

sk adania wniosków poniewa  ró ne podmioty zwraca y si  do mnie               zł ż ż ł ę  

zapytaniem o szkolenia, o termin sk adania, pilotowa am t  spraw  i prosz  Pa stwał ł ą ę ę ń  

co si  okazuje. Bardzo du o wniosków jest odrzuconych, 222 wnioski na 545 jestę ż  

odrzuconych z powodu b dów formalnych. Przyznam szczerze, tak re imowej Komisjiłę ż  

Konkursowej nie zna am i jako przyk ad Pa stwu podam, e to s  tak drobne sprawył ł ń ż ą  

techniczne, brak podpisu, np. po owa wniosków to s  wnioski CARITASU, który odł ą  

wielu lat  korzysta  w a nie z tych form grantowych na wspieranie ró nych, bardzoł ł ś ż  

wa nych akcji.  Jest brak podpisu ksi dza Bradtkego         i  to jest powód ebyż ę ż  

kilkana cie takich wniosków zosta o odrzuconych.ś ł
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Prosz  Pa stwa my l , e nale a oby zrobi  z tego u ytek i wyprostowa  t  sytuacj ,ę ń ś ę ż ż ł ć ż ć ą ę  

bo wydaje mi si ,  e  jeste my niepowa ni,  e  szereg instytucji,  stowarzysze  nieę ż ś ż ż ń  

b dzie mog o uzyska  dofinansowania warto ciowych akcji. Dlatego uwa am, e sę ł ć ś ż ż ą 

dwie cie ki: albo da  do uzupe nienia naprawd  tych drobnych b dów formalnych,ś ż ć ł ę łę  

albo zmieni  zapis uchwa y ale to wiadomo cie ka jest du o d u sza. Przyznamć ł ś ż ż ł ż  

szczerze  kiedy  otrzyma am ten  wykaz to  ten  wykaz mnie  porazi ,  e  tak  szeregł ł ż  

cennych inicjatyw po prostu nie b dzie mo na zrealizowa  i bardzo prosz  o zaj cie się ż ć ę ę ę 

t  spraw . To jest pierwsza rzecz. Druga – poniewa  jak Pa stwo wiedz , z o y amą ą ż ń ą ł ż ł  

wniosek do NIK-u w sprawie rodków jakie zosta y wykorzystane na koncert Jarre’a.ś ł  

Chcia abym zapyta  cz onków Rady Fundacji  czy jakie  dzia ania zosta y podj te.ł ć ł ś ł ł ę  

Mamy koleg  Sowi skiego, który jest w Radzie Fundacji, czy jakie  takie sprawozdanieę ń ś  

by o z o one? My l , e Rada Miasta powinna, skoro za o y a t  Fundacj , mie  w tejł ł ż ś ę ż ł ż ł ą ę ć  

sprawie jak  odpowied . Na dzie  dzisiejszy my nic na ten temat nie wiemy a jest toąś ź ń  

cia o statutowe jak Rada Fundacji. Pa stwo maj                  w wykazie nazwiskał ń ą  

cz onków Rady Fundacji. I kolejna sprawa, o której chcia am porozmawia , to dotyczył ł ć  

chocia by liczby rejestrowanych samochodów. Chcia abym zapyta  pana Prezydentaż ł ć  

czy taka liczba a jest pora aj ca, nie wiem czy Pa stwo zdaj  sobie spraw , e rocznież ą ń ą ę ż  

rejestrujemy ponad 200 tys. To jest zapytanie nr 4/06. Zada am pytanie dotycz ceł ą  

liczby zarejestrowanych samochodów w mie cie Gda sku i podam liczby: w 2002 r. –ś ń  

219.938, w 2003 r.  –  222.023, w 2004 r.  –        222 tys. i  w 2005 r.  – 228 tys. 

zarejestrowanych samochodów. wiadczy to o tym,      e bardzo du o rejestruje si  uŚ ż ż ę  

nas samochodów czyli to pokazuje jak wa ki jest problem naprawy dróg, przebudowyż  

dróg i my l , e te informacje równie  w a ciwie powinny by  wykorzystane. To tyleś ę ż ż ł ś ć  

odno nie moich zapyta . Dzi kuj .ś ń ę ę

radny JERZY ADAMSKI

Ja chcia bym zabra  g os poniewa  jestem Przewodnicz cym Komisji Konkursowej,ł ć ł ż ą  

która te ponad 200 organizacji odrzuci a z powodów formalnych. Ja si  bardzo dziwi ,ł ę ę  

e pani zadaje takie pytania. G osowa a pani nad uchwa  o wspó pracy          zż ł ł łą ł  

organizacjami pozarz dowymi. Tam wyra nie by y sformu owane warunki formalne. Myą ź ł ł  

jako  radni  nie  przewidzieli my mo liwo ci  odwo ania si  w  przypadku gdy projektś ż ś ł ę  

zostaje odrzucony z powodów formalnych. le by by o gdyby te projekty nie zosta yŹ ł ł  

odrzucone. Przy pierwszej lepszej kontroli konsekwencje tego ponie liby urz dnicy     iś ę  

Prezydent.  Nie  mo na tak  mówi ,  e  kto  pope ni  niewielki  b d.  CARITAS  nież ć ż ś ł ł łą  
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do czy  aktu powo ania Dyrektora Bradtkego. Z dokumentów wynika o,                    ełą ł ł ł ż  

Dyrektorem jest ksi dz Kornacki, o którym w CARITAS-ie ju  prawie zapomniano.ą ż

Prosz  Pa stwa b dy formalne s  tego typu,  e  nale y je  uwzgl dnia .  Tak jakę ń łę ą ż ż ę ć  

powiedzia em pierwsza lepsza kontrola, a Wydzia  jest kontrolowany i przez NIK,          ił ł  

przez RIO, to podniesie i konsekwencje b d  oczywi cie w odniesieniu                   doę ą ś  

urz dników. Je eli chcemy takich sytuacji unikn , prosz  bardzo. Zapiszmy        wę ż ąć ę  

uchwale  Rady  Miasta  ale  przed  og oszeniem  konkursu  grantowego,  e  jest  trybł ż  

odwo awczy i wtedy b dzie inna sytuacja. Inn  spraw  jest to, e konkursy trwaj  odł ę ą ą ż ą  

wielu lat, wymogi formalne s  prawie takie same i one si  powtarzaj . wiadczy to tylkoą ę ą Ś  

o niechlujstwie tych organizacji i o lenistwie, bo maj  one tak  mo liwo , e mogą ą ż ść ż ą 

przyj  z przygotowanymi dokumentami do urz dników, urz dnicy mog  te dokumentyść ę ę ą  

sprawdzi . Wtedy nale a oby te dokumenty w o y  do koperty, zaklei , zaadresowa  ić ż ł ł ż ć ć ć  

by oby wszystko w porz dku czyli nie rozgrzeszajmy tych organizacji. Ja w ogóle tutajł ą  

nie  czuj  si  winny  tej  sytuacji,  mówi  w  imieniu  Komisji,  poniewa    w  takichę ę ę ż  

sytuacjach je eli nie ma trybu odwo awczego trzeba te trudne decyzje podejmowa  iż ł ć  

nikt nas jako cz onków Komisji z tych decyzji nie zwolni . Tak e dziwi  si  w ogóleł ł ż ę ę  

temu pytaniu i dziwi  si  tym w tpliwo ciom, e wiele dobrych projektów nie b dzieę ę ą ś ż ę  

realizowanych. No to ci,  którzy te projekty u o yli, zaoferowali, to mogli si   trochł ż ę ę 

przy o y . Mówi  to by o albo lenistwo, albo niechlujstwo. Dzi kuj  bardzo.ł ż ć ę ł ę ę

radny TOMASZ SOWI SKIŃ

Panie Przewodnicz cy, Wysoka Rado.ą

Chcia em zabra  g os w sprawie interpelacji 151/05.  Jest to interpelacja dotycz cał ć ł ą  

przedszkola 43. Ja przyjmuj  wyja nienie, które zosta o mi przedstawione natomiastę ś ł  

problem pozosta , bo oczywi cie rozwi zanie awaryjne jakie jest proponowane czylił ś ą  

przeniesienie  w  wypadku  wypowiedzenia  umowy  najmu,  które  nast pi o  przezą ł  

spó dzielni  stanie si  skuteczne rok wcze niej ni  spodziewa o si  miasto czyli weł ę ę ś ż ł ę  

wrze niu i oczywi cie nie tyle jakby jest problemem miasta co z tym zrobi  bo to jestś ś ć  

wola spó dzielni mieszkaniowej, która jest w a cicielem tego terenu, jednak e trzebał ł ś ż  

powiedzie ,  e  rozwi zania awaryjne s  awaryjne i  to  w wysokim stopniu,  niezbytć ż ą ą  

dogodne. Wydaje si  istotne aby my mogli w tej skomplikowanej sytuacji, której nieę ś  

chc  teraz przedstawia  bo by za d ugo trwa o, wspomóc spó dzielni                      np.ę ć ł ł ł ę  

wyst pieniem do Marsza ka i my l , e dobrze by by o gdyby to zrobi  nie Wydzia  aą ł ś ę ż ł ł ł  

w a nie Prezydent Miasta lub który  z jego Zast pców o to aby uwzgl dni  wniosekł ś ś ę ę ć  
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albo pomóc w rozwi zaniu tej sytuacji. Przedszkole jest instytucj  publiczn  i chodzi oą ą ą  

to aby pan Marsza ek b d  to umorzy  cz  nale no ci dotycz cej tej powierzchni, tejł ą ź ł ęść ż ś ą  

przestrzeni, na której znajduje si  Przedszkole jako instytucja publiczna, b d  to coę ą ź  

najmniej  odroczy  mo liwo  sp aty  lub  roz o y ,  u atwi  mo liwo  sp aty  za  toł ż ść ł ł ż ł ł ł ż ść ł  

Przedszkole. Miasto nie ma alternatywy tam. Cena proponowana za t  powierzchnią ę 

jest taka, e w a ciwie za t  cen  mo na by zbudowa  nowe Przedszkole, wi c nie maż ł ś ą ę ż ć ę  

powodu, dla którego miasto mia oby wykupywa . Do tego s  tam przeszkody prawneł ć ą  

natomiast to Przedszkole dzia a ju  adnych par  lat, dzia a dobrze i szkoda by by oł ż ł ę ł ł  

aby takiej publicznej placówki si  pozbywa  ze wzgl du na trudno ci finansowe, któreę ć ę ś  

ma  w  tej  chwili  spó dzielnia.  My l ,  e  pan  Marsza ek,  gdyby  miasto  jako  takieł ś ę ż ł  

wyst pi o  do  niego,  mia by  tutaj  mo liwo  b d  to  umorzenia  a  co  najmnieją ł ł ż ść ą ź  

odroczenia sp aty za, powtarzam, za przestrze , któr  zajmuje instytucja publiczna jakł ń ą ą 

jest Przedszkole. 

Na marginesie wypowiedzi pani radnej Grabarek chcia bym powiedzie , aczkolwiek nieł ć  

jestem upowa niony dlatego nie chc  g boko w to wnika , e Rada Fundacji jestż ę łę ć ż  

dumna z koncertu Jarre’a. Ja osobi cie uwa am, e jest to wielkie osi gni cie jakoś ż ż ą ę  

cz onek Rady Fundacji, tej e w a nie Fundacji Gda skiej, e lata ca e jak ona by a jakł ż ł ś ń ż ł ł  

w zamra arce, oczywi cie nikt tego nie widzia  a kiedy zacz a dzia a  i to tak dobrze,ż ś ł ęł ł ć  

to nagle zaczynaj  si  pretensje. W moim przekonaniu, to jest moje prywatne zdanie,ą ę  

wyd wi k medialny koncertu Jarre’a, przes anie które dzi ki temu zosta o wys ane doź ę ł ę ł ł  

ca ego wiata, reklama miasta Gda ska, reklama wydarze  sierpniowych, cznie zł ś ń ń łą  

p yt  DVD, która ma tytu  „Solidarno ”  przypominam, my l  e, pewno b d  za toł ą ł ść ś ę ż ę ę  

skrytykowany ale w sumie jest szersze i  mocniejsze ni  pewno wi kszo  dzia aż ę ść ł ń 

innych podj tych razem w tej sprawie i my l , e dzi ki Jarre’owi      i dzi ki temuę ś ę ż ę ę  

koncertowi uda o nam si  nag o ni  ide  Solidarno ci, XXV-lecie jej powstania, tak eł ę ł ś ć ę ś ż  

to, e ona by a pocz tkiem, co by o wyra nie podczas koncertu           i w materia achż ł ą ł ź ł  

pokoncertowych jest podane a przede wszystkim prosz  Pa stwa reklama miasta wę ń  

prawie 2-godzinnym koncercie, który by  transmitowany na ca y wiat. Jedna minutał ł ś  

takiej reklamy by kosztowa a pewno wi cej ni  pieni dze, które miasto do o y o doł ę ż ą ł ż ł  

tego koncertu, oczywi cie kwestie techniczne, rozliczenia to s  kwestie techniczne iś ą  

rozliczenia, niech to NIK sobie wyja ni. Mam nadziej , e b dzie wszystko w porz dkuś ę ż ę ą  

ale wykorzystywanie ka dej okazji  tak e takiej  do tego eby snu  jakie  w tpliwejż ż ż ć ś ą  

jako ci prawda pretensje, nie wiadomo tak naprawd  do kogo, uwa am za co najmniejś ę ż  

niesmaczne.
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DANUTA JANCZAREK – Sekretarz Miasta Gda skań

Panie  Przewodnicz cy  Sowi ski,  ja  chcia abym  pana  uspokoi ,  wyst pienie  doą ń ł ć ą  

Marsza ka pan Prezydent wys a , oczekujemy na dzia ania pana Marsza ka.ł ł ł ł ł

radna EL BIETA GRABAREK-BARTOSZEWICZŻ

Panie Przewodnicz cy, Wysoka Rado. ą

Ja z uwag  wys ucha am wyst pienia pana Adamskiego i pozwol  sobie nie zgodzią ł ł ą ę ć 

si  z t  ocen  poniewa  naszym zadaniem jest uaktywnienie spo eczno ci lokalnej      ię ą ą ż ł ś  

tak rozumiem, e system grantowy ma s u y  ludziom. Je eli 222 wnioski na 500 kilkaż ł ż ć ż  

zosta o odrzuconych, to powinna by  jaka  refleksja, monitorowanie tego faktu. Chcł ć ś ę 

powiedzie , e Biblioteka Wojewódzka np. jest odrzucona, pani Meyer, nie wiem czyć ż  

pani o tym wie, wszystkie wnioski grantowe s  odrzucone z powodów formalnych.ą  

Byli my w Danii gdzie przygl dali my si  jak funkcjonuj  w a nie tego typu dzia ania iś ą ś ę ą ł ś ł  

tutaj powinna by  z naszej strony ogromna pomoc i troska by pomóc tym podmiotomć  

przy  wype nianiu  a  nie  rozk adanie  r k,  le  wype niono,  nie  dostarczyli  jakiegoł ł ą ź ł ś 

formalnego dokumentu. My l , e w a nie najpierw urz dnicy powinni wzywa  daneś ę ż ł ś ę ć  

podmioty celem uzupe nienia, pomocy w wype nianiu wniosków. Praktycznie Komisjał ł  

Konkursowa  powinna  ocenia  merytoryczno  i  tu  powinien  by  bój  i  spór  oć ść ć  

wydatkowanie  pieni dzy  a  nie  e  po owa  wniosków  jest  odrzucona  z  pobudekę ż ł  

formalnych, powtarzam formalnych nie merytorycznych               i jeszcze raz apeluj  oę  

to,  eby z tego wyci gn  wnioski na przysz o ,  e  tak dalej  by  nie mo e,  boż ą ąć ł ść ż ć ż  

zabijemy aktywno  spo eczn ,  i  chyba nie o  to  chodzi o w formule konkursowej.ść ł ą ł  

Prosz  przejrze ,  ja  Pa stwu  ch tnie  dam ten  wykaz,  jest  on  pora aj cy.  Wieleę ć ń ę ż ą  

instytucji, stowarzysze  nie uzyska ani z otówki. Je eli my si  mamy tym szczyci  to jań ł ż ę ć  

na pewno nie i bardzo prosz  o dwie rzeczy, o to eby zmieni  formu  na przysz o ,ę ż ć łę ł ść  

da  wszystkim  termin  do  uzupe nienia  je eli  to  jest  brak  podpisu  czy  innychć ł ż  

technicznych historii. My nie mo emy mówi  o technicznych sprawach, my musimyż ć  

mówi  o  merytorycznych wnioskach, czy uwa amy, e  dany podmiot  rzeczywi cieć ż ż ś  

s u y  spo eczno ci  lokalnej  i  sensownie  chce  wydawa  pieni dze  czy  nie,  a  nieł ż ł ś ć ą  

mo emy mówi , e przecinka, kropki albo z KRS-u nie ma aktualnego wyci gu, alboż ć ż ą  
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podpisu pani Kowalskiej ksi gowej, bo tak to brzmi prosz  Pa stwa. Izba Skarbowaę ę ń  

wzywa nas do uzupe nienia PIT-u,  nikt  nas nie ciga, nie odrzuca tylko daje namł ś  

zawsze szans  na uzupe nienie, w zwi zku z tym mamy wad  prawn  w uchwale ię ł ą ę ą  

musimy to zmieni , taka jest moja sugestia. ć

I druga sprawa odno nie ad vocem  do pana Sowi skiego. Ja oczekuj , e pan jakoś ń ę ż  

cz onek Rady no da nam jakie  wyja nienia, bo skoro pan tam jest to jak  funkcj  panł ś ś ąś ę  

pe ni równie  do analizy wydatków. Ja nie neguj  zasadno ci koncertu, ja nie negujł ż ę ś ę 

szereg innych dzia a , które si  z okazji XXV-lecia Solidarno ci zadzia y, tylko chybał ń ę ś ł  

dobrze  pami tamy,  e  w  jakim  trybie  procedowali my  uchwa  i  jaka  by a  mojaę ż ś łę ł  

intencja. Chodzi o zasadno , tryb wydatkowania pieni dzy i co z t  superat , która siść ę ą ą ę 

pojawi a,  poniewa  my my wskazali  na koncert  a  nie  na dzia alno  Fundacji  nieł ż ś ł ść  

dali my pieni dzy i to jest istotna ró nica. Dzi kuj .ś ę ż ę ę

radny JERZY ADAMSKI

Pani radna, uchwa a o wspó pracy z organizacjami pozarz dowymi jest uchwalana coł ł ą  

roku. B dzie pani mia a mo liwo  w tym roku wnie  te poprawki. Szkoda, e pani nieę ł ż ść ść ż  

wnosi a do tej pory, takie uchwa y uchwalili my ju  dwa razy i w adnej          z tychł ł ś ż ż  

uchwa  nie by o mo liwo ci trybu odwo awczego i jako  tego pani nie widzia a. Proszł ł ż ś ł ś ł ę 

uwa niej  czyta  uchwa y  i  jakby  takie  propozycje  wprowadza .  Poza  tym  by yż ć ł ć ł  

prowadzone szkolenia dla organizacji pozarz dowych, w a nie pod k tem wymogówą ł ś ą  

formalnych. Ka da organizacja by a uprzedzona, e nie ma mo liwo ci odwo ania.ż ł ż ż ś ł  

Zdawa y sobie  z  tego spraw ,  pozostawi  to  bez komentarza i  w  ogóle  taki  tonł ę ę  

wypowiedzi pani radnej, która jednak powinna uszanowa  to co si  uchwa a na tejć ę ł  

Radzie, dziwi mnie po prostu. Prosz  Pa stwa brak formalny jest brakiem formalnym.ę ń  

Tu  w tym roku nic  si  nie  da zrobi  je li  chodzi  o  t  sytuacj .  Nie  ma adnychę ć ś ą ę ż  

mo liwo ci uzupe nienia. Odpad o ponad 200 organizacji i trudno, nawiasem mówi cż ś ł ł ą  

pani radna powinna si  zastanowi  co by by o gdyby te organizacje pozosta y.ę ć ł ł

Prosz  Pa stwa na organizacje wypada oby kilkaset z otych, 500 z otych mo e mniej.ę ń ł ł ł ż  

Ja dzi kuj ,  ciekawe jak te pieni dze wtedy podzieli .  Prosz  Pa stwa nie by obyę ę ą ć ę ń ł  

lepszych bo lepsze projekty to s  projekty dopracowane, dopilnowane, bez b dówą łę  

formalnych i nie mo na tak mówi , e co  jest lepsze czego nie ma. Tak e proszż ć ż ś ż ę 

pilnowa  prac nad uchwa ami i prosz  takie rzeczy wprowadza  do uchwa  eby nieć ł ę ć ł ż  

by o pretensji. Prosz  mie  pretensje do samego siebie. Dzi kuj  bardzo.ł ę ć ę ę
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radny TOMASZ SOWI SKIŃ

Ja pozwol  sobie odpowiedzie  tylko na zarzuty, chyba tak by to trzeba by o okre li ,ę ć ł ś ć  

pani radnej Grabarek. Po pierwsze ja nie jestem upowa niony do tego aby wypowiadaż ć 

si  w imieniu ani Rady Fundacji, ani Fundacji. Po drugie – pani radna nie zwróci a się ł ę 

ani do Zarz du Fundacji, bo to on powinien na to odpowiedzie , ani do Rady Fundacjią ć  

eby taka odpowied  zosta a udzielona. Ja musia bym mie  upowa nienie do takiejż ź ł ł ć ż  

odpowiedzi, tylko od razu rozes a a skargi do wszystkich wi tych. Dla mnie jest toł ł ś ę  

oczywiste, e wcale nie chodzi tu o wyja nienie sprawy tylko jej nag o nienie i zrobienież ś ł ś  

zamieszania ale oczywi cie je li taki wniosek padnie, jestem przekonany, e Prezesś ś ż  

Rady czy pan Wiceprezes i  Dyrektor Generalny b dzie móg  przyj  i  to wyja ni ,ę ł ść ś ć  

mo e nawet dobrze by si  sta o gdyby to sta o si  na nast pnej sesji Rady z uwagi naż ę ł ł ę ę  

to, e by  mo e b dzie ju  znana opinia i z badania NIK-u. Wydaje mi si , e raczejż ć ż ę ż ę ż  

powinna by  ona pozytywna.  Dodam tylko,  e  miasto Gda sk jest  strategicznym,ć ż ń  

wi kszo ciowym w a cicielem Rady Fundacji,  której  cele s  w a nie takie jakie s ,ę ś ł ś ą ł ś ą  

jakby wype nieniem strategicznych interesów jakby i  zada  ze  strony miasta i  dlał ń  

miasta,  czyli  ka de  rodki,  które  zostan  w  Fundacji  s  to  rodki,  które  b dż ś ą ą ś ę ą 

wykorzystane tylko                i wy cznie na cele s u ce miastu Gda sk a jak miemłą ł żą ń ś  

twierdzi  do tej pory Fundacja wykorzystywa a je zw aszcza pod nowym Zarz dem wć ł ł ą  

tej kadencji              w sposób naprawd  bardzo dobry.ę

radny MIROS AW ZDANOWICZŁ

Ja chcia em tu wróci  do wypowiedzi pani radnej Grabarek. Dziwi  si  osobie,            ał ć ę ę  

w a ciwie si  nie dziwi . Ona wyrabia swój czas, norm  wypowiedzi na tej naszej sesji ił ś ę ę ę  

godzin  czy w t  czy w t  to i tak musi to wypowiedzie . Jak mo e nauczycielka, któraę ą ą ć ż  

uczy m ode dzieci mówi  o tym, e co  mo na mimo, e nie ma     a mo na by by oł ć ż ś ż ż ż ł  

przymkn  oko. Dziwi  si  kole anko dlatego, e by em Przewodnicz cym w zesz ymąć ę ę ż ż ł ą ł  

roku komisji grantowej, wiem jaka jest sytuacja. 

Je eli sk ada si  wniosek za ó my do Unii Europejskiej i krzy yk wyjdzie poza ramkż ł ę ł ż ż ę 

to jest odrzucany a u nas mo e nie by  podpisu. Prawdopodobnie, e gdyby wysz aż ć ż ł  

kwestia, e tam Komisja przepu ci a bez jakiego  podpisu, to by my mieli 2-godzinnż ś ł ś ś ą 

wypowied  kole anki jakie to by o przest pstwo. Dajcie spokój, jest uchwa a, musimyź ż ł ę ł  

j  ci le wype nia , nie po polsku tylko tak normalnie zgodnie z liter  prawa. Dzi kują ś ś ł ć ą ę ę 

bardzo.
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radny CZES AW NOWAKŁ

Panie Przewodnicz cy ja apeluj  do radnych eby my nie doprowadzali mi dzy sobą ę ż ś ę ą 

do dyskusji a która si  przeradza w pyskówk . Je eli s  jakiekolwiek wady                 wę ę ż ą  

uchwale w tej sprawie to trzeba j  po prostu zmieni , nie dyskutujmy nad tym co jestą ć  

zb dne, w zwi zku z tym ja bym prosi  eby by o ewentualnie pytanie, odpowiedę ą ł ż ł ź 

konkretna a nie dyskusja radnych w danej sprawie pomi dzy radnymi, bo do tegoę  

dochodzi. To nie na tym chyba polega. Dzi kuj  bardzo.ę ę

radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMGą

Dzi kuj  bardzo,  akurat  tak  si  z o y o,  e  dyskusja  by a  pomi dzy  osobamię ę ę ł ż ł ż ł ę  

zainteresowanymi bo zarówno panowie Adamski jak i Zdanowicz s  zwi zani             zą ą  

komisj  grantow ,  do  której  by y  pretensje a  pan Sowi ski  otrzyma  pytanie jakoą ą ł ń ł  

Fundacja.  Ja bardzo prosz  rzeczywi cie wróci  do zapyta  i interpelacji.ę ś ć ń

radna ZOFIA GOSZ

Panie Przewodnicz cy, panie Prezydencie.ą

Ja bardzo bym prosi a je li pan Prezydent Adamowicz jest na zapleczu to eby tutaj nał ś ż  

chwil  wszed . Mianowicie chodzi o interpelacj  3/06. Tre  jest w skrócie podana –ę ł ę ść  

monta  windy dla niepe nosprawnych w Przychodni Lekarskiej przy ul.Startowej naż ł  

Zaspie. Po pierwsze – mam pytanie i prosz  o uzupe nienie – jakie to s  zaleceniaę ł ą  

Regionalnej Izby Obrachunkowej, na co mog  by  wykorzystane dzielnicowe rodki, jaą ć ś  

takich zalece  nie znam. Nie ma te  procedury jak te rodki wykorzysta .              Wń ż ś ć  

zesz ym roku mnie nie przypad a ani z otówka, to jest pierwsze i prosz                       toł ł ł ę  

dostarczy  mnie na pi mie, jakie zalecenia Izba Obrachunkowa da a?ć ś ł

Druga sprawa – poda am przyk ad takiego samego stanu i  za atwienia pozytywnieł ł ł  

na  VII  Dworze gdzie równie  w budynku spó dzielni  mieszkaniowej  zamontowanoż ł  

wind  na zasadzie u yczenia, to wszystko poda am. Mnie si  natomiast odpowiada takę ż ł ę  

jak zawsze: w odpowiedzi, tak jak to by o w kabarecie Kobuszewski mówi :           wł ł  

odpowiedzi na pana zapytanie itd. Jest to niepowa ne, bo szanujmy si  wzajemnie. Jaż ę  

szanuj  urz dników czasem a  za bardzo ale prosz  mi nie odpowiada  nie na pytaniaę ę ż ę ć  

tylko ogólnie. Nast pnie tutaj pani Janczarek prawdopodobnie zosta a jako Sekretarz ię ł  

pe ni ca obowi zki w to wszystko wmieszana i wchodzi dopiero, ja to rozumiem aleł ą ą  

prosz  mi nie pisa , e po prostu istnieje mo liwo  inna. A dlaczego my ze rodkówę ć ż ż ść ś  

miasta wprost zakupujemy samochody po 80 tys. dla organizacji pozarz dowych, to są ą 
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identyczne przepisy, to jest te  organizacja pozarz dowa tylko NZOZ. NZOZ spe niaż ą ł ł 

wszystkie  warunki,  na  15  lat  mia  przyrzeczon  umow ,  wszystkie  by y  warunkił ą ę ł  

spe nione. I prosz  mi to dostarczy  na pi mie, poniewa  ustna odpowied  mi dzisiajł ę ć ś ż ź  

nic nie da. Bardzo prosz  panie Prezydencie, eby odpowiedzi by y na pytania, ja jeę ż ł  

szczegó owo zadaj , a nie ogólnie, bo to nic nie daje. ł ę

Wracam do zapyta : te  to dotyczy p. Sekretarz, jest to pozycja 08/06 - nieszcz snań ż ę  

szklanka mleka dla ucznia. Ju  rok min  jak ja o to walcz . O co mi tutaj chodzi. Nież ął ę  

b d  mówi  merytorycznie do odpowiedzi, bo nie ma sensu. Ale tam by o wyra neę ę ć ł ź  

polecenia  Prezydenta  Adamowicza  z  sesji:  „ja  zobowi zuj  prezydenta  Nocnego,ą ę  

e za 2 tyg. pani b dzie mia a odpowied  ile dzieci w poszczególnych szko ach maż ę ł ź ł  

prawo do bezp atnej szklanki mleka”. I zlekcewa ono ca kowicie polecenie Prezydenta.ł ż ł  

Ja to za czy am z sesji z protoko u, a odpowiada si  dalej:                     w odpowiedziłą ł ł ę  

itd.  Jak  w  kabarecie.  Przepraszam ja  tego  nie  odnosz  do  pani  Sekretarz  a  doę  

zagadnienia jak si  w ogóle odpowiada. I  teraz ja tylko do pani Sekretarz powiem,ę  

prosz  zadzwoni  do Starogardu Gda skiego je eli  mnie odpowiadacie, e nie maę ć ń ż ż  

takiego przepisu, tam burmistrz ca o  dla 1700 dzieci sam sfinansowa  i nie poprzezł ść ł  

szko y i  znalaz y si  pieni dze i  mo na by o dofinansowa  czy biedne czy bogate.ł ł ę ą ż ł ć  

Chodzi o zdrowie dzieci, to trzeba spojrze  przez  profilaktyk  zdrowotn , a nie przezć ę ą  

pieni dze i to jest promocja zdrowia i na profilaktyk  pieni dze s  tylko musz  to byą ę ą ą ą ć 

nie twardog owi urz dnicy, tylko ludzie widz cy problem dziecka w szkole.  ł ę ą

W imieniu mieszka ców zapyta am o zjazd gda szczan, odpowiedziano mi bardzoń ł ń  

szeroko kto b dzie bra  udzia . Tutaj podaje si , e wszyscy, którzy s  emocjonalnieę ł ł ę ż ą  

zwi zani z Gda skiem lub po prostu urodzeni. Kto b dzie ustala  list  osób, którzy są ń ę ł ę ą 

emocjonalnie  zwi zani  z  Gda skiem,  bo  to  dla  mnie jest  enigmatyczne,  a  jestemą ń  

zobowi zana mieszka com na to odpowiedzie , bo ca a grupa si  w tym zakresie doą ń ć ł ę  

mnie zwróci a. Rozumiem, e urodzeni w Gda sku – to oczywi cie, ale emocjonalnieł ż ń ś  

zwi zani jak ja poznam zasad  mo e b d  ja i mieszka cy zadowoleni. ą ę ż ę ę ń

Teraz wracam do nieszcz snych grantów i  jest to 14/06 zapytanie. I  tutaj w trochę ę 

innym zakresie. Pan Adamski powiedzia  prawd , e uchwa a Rady jest taka a nieł ę ż ł  

inna, e uchwa a Rady jest z a. Ale ja zapyta am czy w przypadku, kiedy nie ma tego wż ł ł ł  

uchwale  Rady,  warunku  formalnego,  komisja  mo e  sobie  stworzy  taki  warunekż ć  

formalny, bo sobie stworzy a i przeg osowa a i odrzuca po prostu wniosek.                Jał ł ł  

zapyta am konkretnie,  nawet pan Adamski,  jako przewodnicz cy cz ciowo jakobył ą ęś  

mnie upowa ni , poniewa  powiedzia : trzeba by Blacharsk  zapyta .             Jaż ł ż ł ą ć  
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zapyta am poprzez zapytanie, bo przewijaj  si  wnioski, które maj  aspekt zagraniczny,ł ą ę ą  

Litwa np. wyjazd, wernisa . Czy aspekt zagraniczny jest wyeliminowany, bo w uchwależ  

tego nie ma. Pan Adamski ma racj , bo mówi ,           e Rada Miasta uchwala z eę ł ż ł  

uchwa y, ale pan Adamski i jeszcze jedna osoba             z naszej Rady jest w tej radzieł  

po ytku publicznego, która przyjmuje wst pnie te uchwa y i która nam je podaje niejakoż ę ł  

na talerzu, e my mamy je uchwala . Jeszcze jedno zdanie powiem w tej sprawie, eż ć ż  

b d c w zesz ym roku w komisji grantowej wnioskowa am, ten wniosek si  nie ukaza ,ę ą ł ł ę ł  

e w zwi zku z takimi drobnymi b dami formalnymi, które niekiedy wynikaj  ze z egoż ą łę ą ł  

szkolenia lub niezrozumienia na szkoleniu poszczególnych poj ,  powinien by  np.ęć ć  

jaki  miesi c  tryb  odwo awczy  uzupe niaj cy  dokumenty,  o  tak  bym powiedzia a.ś ą ł ł ą ł  

Stwierdza  si  pod  wzgl dem  formalnym,  by y  ró ne  wnioski,  nic  nie  zosta oę ę ł ż ł  

uwzgl dnione dlatego jestem oburzona niektórymi wnioskami, które komisja odrzuca zeę  

wzgl dów formalnych, bo tak wynika z uchwa y i zarz dzenia prezydenta. Ale bólemę ł ą  

nast pnym, który nie by       w poprzednim  roku  jest to, e merytorycznie oceniaę ł ż  

wydzia   daj c punktow              i w zakresie chyba to by o promocji zdrowia, wydział ą ą ł ł 

nie umia  oceni  wniosków            i dwóch najwa niejszych punktów nie oceni . Wi cł ć ż ł ę  

pytam si  czy taki  wydzia ,  nie  pami tam jaki  to  by  wydzia ,  jest  uprawniony doę ł ę ł ł  

merytorycznej oceny czy te  nie. Tutaj tkwi nast pny b d, który si  wy ania i z tego siż ę łą ę ł ę 

robi wielka sprawa . W tym roku bardzo wiele dzieci nie wyjedzie na kolonie i nie b dzieę  

mia o do ywiania. Dzi kuj . ł ż ę ę

radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMG ą

Dzi kuj  bardzo, bardzo prosz  pani Sekretarz Danuta Janczarek. ę ę ę

DANUTA JANCZAREK - Sekretarz Miasta Gda skań

Panie Przewodnicz cy, Pa stwo radni, pani radna Zofia Gosz. Chcia abym powiedzie ,ą ń ł ć  

e  ja  rzeczywi cie  chwilowo pe ni  obowi zki  za  pana  Waldemara  Nocnego,  ależ ś ł ę ą  

pracuj  wystarczaj co d ugo w Urz dzie i wiem co w tej dzia ce si  dzieje, co si  dzia oę ą ł ę ł ę ę ł  

i co dzia  si  powinno i równie  wiem co podpisuj . St d te  merytorycznie nie b dć ę ż ę ą ż ę ę 

si  ustosunkowywa a je eli  pani  pozwoli  jeszcze szerzej  pani  wyja nimy.  Dzi kuję ł ż ś ę ę 

bardzo.

radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMG ą

Dzi kuj  bardzo, pan radny Jerzy Adamski.ę ę
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radny JERZY ADAMSKI

Ja zosta em wywo any, wi c krótko. Prosz  Pa stwa komisja nie odrzuci a                  zł ł ę ę ń ł  

powodów formalnych wniosku o dofinansowanie wyjazdu zagranicznego tylko ocenia ał  

go mo na powiedzie  merytorycznie. Przy za o eniu, e faktycznie poczyni a takież ć ł ż ż ł  

za o enie, e nie finansujemy wyjazdów zagranicznych. A w drugim podtek cie tegoł ż ż ś  

za o enia by o to, e brak rodków. Tu nie chcia bym o konkretnej  sytuacji mówi , aleł ż ł ż ś ł ć  

komisja przydzieli a 0 z , czyli jakby by a to ocena, przydzia  finansowy. Akurat projekt,ł ł ł ł  

o  który  chodzi  otrzyma  45  punktów na  80.  Nie  by  wysoko oceniany,  ale  jakieł ł ś 

za o enia o przydzieleniu tak szczup ych rodków trzeba by o uczyni  i  jednym zł ż ł ś ł ć  

za o e ,  które  przyj a  komisja  faktycznie  jest  nie  finansowanie  wyjazdówł ż ń ęł  

zagranicznych. My l , e rol  komisji jest dzielenie pieni dzy w ramach tych rodków,ś ę ż ą ę ś  

które ma i inaczej si  pewnych rzeczy nie da za atwi . Dzi kuj . ę ł ć ę ę

radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMG ą

Dzi kuj  bardzo. Wyczerpali my ten punkt. Prosz  bardzo jeszcze pan Sowi ski chceę ę ś ę ń  

z o y  o wiadczenie. ł ż ć ś

radny TOMASZ SOWI SKIŃ

W odpowiedzi na interpelacj  pani radnej Grabarek gdzie jest powiedziane jako cz onekę ł  

Fundacji przy moim nazwisku Wiceprzewodnicz cy Rady Miasta jestem winny pa stwuą ń  

informacje, e nie jestem w Radzie Fundacji z delegacji z Rady czy jako radny, tylkoż  

zosta em do niej zaproszony przez fundatorów w momencie jej powstania w 1998 r. ł
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PUNKT  4A

O WIADCZENIE  W  SPRAWIE  MORSKIEGO  TERMINALUŚ  
LNG W PORCIE GDA SK    (DRUK NR 1752)Ń

radny RYSZARD KLIMCZYK – Przewodnicz cy Klubu Radnych PiSą

Króciutko, bo sprawa by a szeroko konsultowana, wi kszo  radnych a nawet wszyscył ę ść  

podpisali si  pod tym wnioskiem. Od kilku tygodni trwa o ywiona dyskusja     w Polsceę ż  

na temat lokalizacji terminalu gazowego, terminalu LNG. Jest tutaj dyskusja o Gda sku,ń  

wskazywane s  inne lokalizacje,  istnieje potrzeba wsparcia tej  inicjatywy, wsparciaą  

rozwoju gospodarki morskiej w Gda sku. St d prosimy o przyj cie tego o wiadczenia. ń ą ę ś

radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMG ą

Dzi kuj . Tekst o wiadczenia ka dy z pa stwa radnych dosta , to jest druk  nr 1752.ę ę ś ż ń ł  

Nie  ma g osów w dyskusji,  bo wi kszo  Pa stwa radnych si  podpisa a. Bardzoł ę ść ń ę ł  

prosz  wszystkich na sal . ę ę

Kto z pa  i panów radnych jest za takim proponowanym o wiadczeniem?  ń ś

za -  21

przeciw -    0

wstrzyma o si  ł ę -    0

RADA MIASTA GDA SKAŃ

w g osowaniu  p o d j   ał ę ł

O WIADCZENIEŚ

Rady Miasta Gda skań

z dnia 26 stycznia 2006 roku

W SPRAWIE  MORSKIEGO TERMINALU LNG W PORCIE GDA SK.Ń

Uchwa a stanowi za cznik nr 3 do niniejszego protoko u. ł łą ł
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O wiadczenie  zosta o  podj te  i  zostanie  wys ane do  wszystkich  instytucji,  przedeś ł ę ł  

wszystkim do Premiera RP. 

PUNKT 5

UCHWA Y W SPRAWIE:Ł

1) ZMIANY  UCHWA Y  W  SPRAWIE  UCHWALENIA  BUD ETUŁ Ż  
MIASTA GDA SKA NA ROK 2006     (DRUK NR 1749)Ń

W ODZIMIERZ PIETRZAK - Skarbnik Miasta Gda skaŁ ń

Panie przewodnicz cy, Wysoka Rado, nie mieli my  robi  korekty bud etu w styczniuą ś ć ż  

bo to nie wypada, ale dostali my pó  mln z , dok adnie 543 tys. 658 z  jako rodkiś ł ł ł ł ś  

unijne zwi kszaj ce dochody bud etu miasta na program Leonardo da Vinci.            Teę ą ż  

70  %  dofinansowania  tego  projektu:  Innowacyjne  rozwi zania  w  podnoszeniuą  

kwalifikacji  zawodowych  pracowników  systemu  pomocy  spo ecznej.  I  musimy  teł  

pieni dze wprowadzi  do bud etu i to jest jedyna korekta zwi zana z bud etem miastaą ć ż ą ż  

w styczniu. Dzi kuj .  Oczywi cie po stronie wydatkowej taka sama kwota.     Naę ę ś  

realizacj  tego projektu  pieni dze id  do MOPS. ę ą ą

radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMG ą

Komisja Spraw Spo ecznych i Ochrony Zdrowia zaopiniowa a pozytywnie. ł ł

Komisja Bud etowa nie opiniowa a. ż ł

radna ZOFIA GOSZ

Ja mam pytanie mianowicie jest to  du a kwota na szkolenie pracowników MOPS,ż  

jestem za. 

 

Skarbnik Miasta Gda ska W odzimierz Pietrzak:ń ł

To jest program zaakceptowany przez UE i w strukturze tego programu jest napisane 

kto b dzie szkolony. Pani Dyrektor Plichta szczegó owo opowie, natomiast dzisiaj juę ł ż 

nie mo emy na ten temat dyskutowa , poniewa  program jest szczegó owo rozpisany,ż ć ż ł  

ka dy jego wydatek, ka dy jego paragraf, ka dy jego punkt wi c ja zapraszam je eliż ż ż ę ż  
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potrzeba prezentacji tego programu, ja na komisjach, które zajmuj  si  ten programą ę  

zostanie szczegó owo przedstawiony w takim razie Pa stwu radnym. Zobowi za emł ń ą ł  

pani  Dyrektor  Plicht  do  z o enia  pe nego  programu  na  komisji  tzn.ca eją ę ł ż ł ł  

dokumentacji, która zosta a przyj ta przez UE. ł ę

radna ZOFIA GOSZ

Panie Przewodnicz cy, panie Skarbniku ja  nie  dam ca ego programu. Ja mnieją żą ł  

wi cej wiem jakimi rz dzi si  prawami ten program, 60 % zagranica pokrywa. Wi cę ą ę ę  

doda  nasze to jest ogromna kwota.ć

radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMG ą

70 %

radna ZOFIA GOSZ

To jest  ogromna kwota.  Nawet  mieszka cy mnie pytali  tydzie  temu na dy urze,ń ń ż  

e  to  jest  ogromna kwota. Bardzo dobrze,  e  pan przed o y,  ale nie  suche tylkoż ż ł ż  

wyt umaczy  czym to jest spowodowane i dla jakich celów b dzie to wykorzystane. Czył ć ę  

ci pracownicy b d  zobowi zani pracowa  w MOPS-ie czy oni mog  pó niej za o yę ą ą ć ą ź ł ż ć 

swoj  dzia alno  gospodarcz . Bo to dla mnie jest wa ne. Mamy przypadki, chocia  zą ł ść ą ż ż  

alkoholowego  przeszkolenia z dobrych kursów i po prostu ludzie odchodz  i zak adają ł ą 

w asn  dzia alno  gospodarcz . Musz  by  jakie  zobowi zania ze strony gminy, nieł ą ł ść ą ą ć ś ą  

tylko, e program mówi to czy tamto, e jak cz owieku tyle w ciebie zainwestuj  toż ż ł ę  

b dziesz musia  tyle pracowa , a jak nie to zwrócisz tak  i tak  kwot . Ja pod tymę ł ć ą ą ę  

kontekstem pytam o to poniewa  mieszka ców to interesuje. Oczekuj  na informacj .ż ń ę ę  

Dzi kuj .ę ę

W ODZIMIERZ PIETRZAK - Skarbnik Miasta Gda ska Ł ń

Ja rozumiem, e to b dzie na komisji omawiane, pani wniosek sformu owany, abyż ę ł  

pracownicy,  którzy  zostan  przeszkoleni  za  te  pieni dze  byli  w  pewien  sposóbą ą  

powi zani, eby si  potem nie okaza o, e za miesi c czy dwa zmieni  prac , boą ż ę ł ż ą ą ę  

miasto czy UE ich przeszkoli a i zamiast pracowa  w MOPS-ie czy wiadczy  us ugił ć ś ć ł  

dla biednych nagle pójd  do ró nych firm.  Ja rozumiem. I taki wniosek prosz             zą ż ę  
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protoko u skierowa  do nas i my b dziemy si  zastanawiali jak zabezpieczy  interesył ć ę ę ć  

gminy i UE.   

radny W ADYS AW CZKOWSKIŁ Ł ŁĘ

Panie przewodnicz cy, Wysoka Rado, panie Skarbniku. Ja rozumiem,                      eą ż  

te szkolenie b dzie ko czy o si  uzyskaniem tzw.certyfikatu i wtedy jest to dokument,ę ń ł ę  

który mo na wsz dzie. To ja podzielam ten wniosek, e ka dy powinien si  podpisaż ę ż ż ę ć 

pod tym, e je eli w przypadku uko czenia tego kursu dostanie ten certyfikat a zmieniż ż ń  

miejsce pracy, musi zwróci   rodki z powrotem do gminy. ć ś

radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMG ą

Tak, b dzie zobowi zanie Skarbnika. ę ą

Kto z pa  i panów radnych jest za przyj ciem druku 1749? ń ę

za -  19

przeciw -    0

wstrzyma o si  ł ę -    1

RADA MIASTA GDA SKAŃ

w g osowaniu  p o d j   ał ę ł

UCHWA  NR XLVII/1613/06ŁĘ

Rady Miasta Gda skań

z dnia 26 stycznia 2006 roku

W  SPRAWIE  ZMIANY  UCHWA Y  W  SPRAWIE  UCHWALENIAŁ  
BUD ETU MIASTA GDA SKA NA ROK 2006Ż Ń

Uchwa a stanowi za cznik nr 4 do niniejszego protoko u. ł łą ł
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2)  ZMIENIAJ CA UCHWA  W SPRAWIE OKRE LENIA STAWEKĄ ŁĘ Ś  
OP ATY  MIEJSCOWEJ  W  MIE CIE  GDA SKU,  TERMINUŁ Ś Ń  
P ATNO CI I SPOSOBU JEJ POBORU    (DRUK NR 1747)Ł Ś

W ODZIMIERZ PIETRZAK - Skarbnik Miasta Gda ska Ł ń

Tutaj  jest  tylko  korekta  uchwa y  podj tej  w  listopadzie.   Przez  niedopatrzenieł ę  

w projekcie uchwa y znalaz o si  s owo „zdrowotnych”  – chodzi o op at  miejscowł ł ę ł ł ę ą 

w mie cie.  To s owo to  wypadek przy pracy i  prosimy Wysok  Rad  o zgod  naś ł ą ę ę  

wykre lenie  tego  s owa przy  op acie  miejscowej  bo  by o  to  s owo u ywane przyś ł ł ł ł ż  

op acie klimatycznej. ł

radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMG ą

Nie ma g osów w dyskusji. Kto jest za podj ciem uchwa y?ł ę ł

za -  23

przeciw -    0

wstrzyma o si  ł ę -    0

RADA MIASTA GDA SKAŃ

w g osowaniu  p o d j   ał ę ł

UCHWA  NR XLVII/1614/06ŁĘ

Rady Miasta Gda skań

z dnia 26 stycznia 2006 roku

ZMIENIAJ C  UCHWA  W  SPRAWIE  OKRE LENIA  STAWEKĄ Ą ŁĘ Ś  
OP ATY  MIEJSCOWEJ  W  MIE CIE  GDA SKU,  TERMINUŁ Ś Ń  
P ATNO CI I SPOSOBU JEJ POBORUŁ Ś  

Uchwa a stanowi za cznik nr 5 do niniejszego protoko u. ł łą ł
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3) ZAPEWNIENIA NA TERENIE MIASTA GDA SKA WARUNKÓW DOŃ  
OSIEDLENIA NIEOKRE LONEJ IMIENNIE RODZINIE POLSKIEGOŚ  
POCHODZENIA REPATRIOWANEJ                             Z 
KAZACHSTANU,  LUB  INNEJ  REPUBLIKI  RODKOWO  –Ś  
AZJATYCKIEJ  BY EGO  ZSRR  NA  CZAS  NIEOKRE LONYŁ Ś  
(DRUK NR 1741)

DANUTA JANCZAREK - Sekretarz Miasta Gda ska ń

Bardzo  uprzejmie  prosz  o  podj cie  uchwa y  w  sprawie  zapewnienia  na  terenieę ę ł  

naszego miasta warunków do osiedlenia si  nieokre lonej jeszcze imiennie rodzinyę ś  

polskiego  pochodzenia  repatriowanej  z  Kazachstanu  lub  innej  republiki  rodkowo-ś

azjatyckiej by ego ZSRR. Chcia abym tylko doda , e b dzie to 19 z kolei  polskał ł ć ż ę  

rodzina, jak  z terenów azjatyckich by ego ZSRR b dziemy zaprasza  do Gda ska.ą ł ę ć ń  

Dzi kuj . ę ę

radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMG ą

Zarówno Komisja Spraw Spo ecznych i  Ochrony Zdrowia jak i  Komisja Bud etował ż  

opiniowa y pozytywnie. Nie ma g osów w dyskusji. Kto z pa  i panów jest za podj ciemł ł ń ę  

uchwa y?ł

za -  22

przeciw -    0

wstrzyma o si  ł ę -    0

RADA MIASTA GDA SKAŃ

w g osowaniu  p o d j   ał ę ł

UCHWA  NR XLVII/1615/06ŁĘ

Rady Miasta Gda skań

z dnia 26 stycznia 2006 roku

W SPRAWIE  ZAPEWNIENIA NA TERENIE MIASTA GDA SKA WARUNKÓW DOŃ  
OSIEDLENIA  NIEOKRE LONEJ  IMIENNIE  RODZINIE  POLSKIEGOŚ  
POCHODZENIA REPATRIOWANEJ Z  KAZACHSTANU, LUB INNEJ REPUBLIKI 

RODKOWO – AZJATYCKIEJ BY EGO ZSRR NA CZAS NIEOKRE LONYŚ Ł Ś

Uchwa a stanowi za cznik nr 6 do niniejszego protoko u. ł łą ł
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3A) WYRA ENIA ZGODY I UPRAWNIENIA SPÓ KI PORT LOTNICZYŻ Ł  
GDA SK SP.Z O.O. W GDA SKU DO U YWANIA NAZWY MIASTAŃ Ń Ż  
GDA SKA W ZNAKU TOWAROWYM    (DRUK NR 1751)Ń

DANUTA JANCZAREK - Sekretarz Miasta Gda ska ń

Prosz  równie  Pa stwa o podj cie uchwa y w sprawie wyra enia zgody                     ię ż ń ę ł ż  

uprawnienia spó ki Port Lotniczy Gda sk do u ywania nazwy Miasta Gda ska         wł ń ż ń  

znaku towarowym. Macie Pa stwo za cznik graficzny do uchwa y. Prezydent miastań łą ł  

wnosi, aby cie Pa stwo wyrazili zgod  na wniosek Portu Lotniczego. ś ń ę

radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMG ą

adna komisja tego nie opiniowa a. Kto jest za podj ciem druku 1751?Ż ł ę

za -  20

przeciw -    0

wstrzyma o si  ł ę -    2

RADA MIASTA GDA SKAŃ

w g osowaniu  p o d j   ał ę ł

UCHWA  NR XLVII/1616/06ŁĘ

Rady Miasta Gda skań

z dnia 26 stycznia 2006 roku

W SPRAWIE  WYRA ENIA ZGODY I UPRAWNIENIA SPÓ KI PORTŻ Ł  
LOTNICZY GDA SK SP.Z O.O. W GDA SKU DO U YWANIA NAZWYŃ Ń Ż  
MIASTA GDA SKA W ZNAKU TOWAROWYM Ń

Uchwa a stanowi za cznik nr 7 do niniejszego protoko u. ł łą ł
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4)  NADANIA  STRA Y  MIEJSKIEJ  W  GDA SKU  REGULAMINUŻ Ń  
ORGANIZACYJNEGO    (DRUK NR 1745)

LESZEK WALCZAK - Komendant Stra y Miejskiej w Gda skuż ń

W  zwi zku  ze  zwi kszeniem  stanu  osobowego  Stra y  o  30  stanowisk  powsta aą ę ż ł  

konieczno  opracowania  nowego  regulaminu  organizacyjnego  oraz  zastosowaniaść  

rozwi za  organizacyjnych  zapewniaj cych  w a ciwe  utrzymanie  jej  efektywno ci.ą ń ą ł ś ś  

Nowa struktura organizacyjna tworz c dwa odr bne piony  tj. do spraw prewencji        ią ę  

do spraw logistyki oddziela si y patrolowe od komórek zabezpieczaj cych stwarzaj cł ą ą  

lepsze warunki do zarz dzenia podleg ym stanem osobowym oraz          do lepszegoą ł  

ich wykorzystania.  Dodatkowo stworzone stanowiska SM zasil  referaty  patrolowo-ą

interwencyjne, referat monitoringu wizyjnego oraz referat profilaktyki.        Nie zosta oł  

stworzone adne nowe stanowisko kierownicze. Wysoka Rado prosz       o przyj cież ę ę  

uchwa y. ł

radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMG ą

Komisja Samorz du i adu Publicznego zaopiniowa a ten regulamin pozytywnie. ą Ł ł

radna ZOFIA GOSZ

Panie Przewodnicz cy, Wysoka Rado.ą

Ja mam jedno pytanie. Dotychczas w SM funkcjonowa  wydzia  ds. profilaktyki. W tejł ł  

chwili nie widz  tego, by  mo e nie dosy  dok adnie obejrza am, ale chc  powiedzieę ć ż ć ł ł ę ć 

jeszcze jedno, e to co robi Stra  Miejska i Policja to si  nazywa prewencja, zgodnież ż ę  

z wychowaniem w trze wo ci o innych, natomiast nie jest to profilaktyka. Tutaj rz dziź ś ą  

prawo czyli w stosunku do prawa odnosicie si  Pa stwo jako Stra  Miejska                wę ń ż  

szko ach do dzieci i uczycie ich natomiast profilaktyka jest to zupe nie inne podej cie.ł ł ś  

Powinien by  wydzia  prewencji i taki wydzia  widz  w tej chwili. Ale co z t  profilaktyk ,ć ł ł ę ą ą  

która ma siedzib  m.in. na ul. Lilii Wenedy.ę

LESZEK WALCZAK - Komendant Stra y Miejskiej w Gda skuż ń

Odpowiadam na pytanie.  Je li  chodzi o  referat  profilaktyki  zostanie on zwi kszonyś ę  

o  10  stanowisk,  niemniej  jednak  charakter  tego  referatu  zmieni  si  ca kowicie.ę ł  

Zostaniemy  przy  pomys ach,  które  zosta y  zaakceptowane  spo ecznie,  aleł ł ł  
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zdecydowanie u ycie tych referatów profilaktyki b dzie bazowa o na patrolach przyż ę ł  

szko ach gdzie mamy problemy z dilerami narkotyków jak i nawet ostatnio sygna y      zł ł  

prostytucj .  W  sezonie  letnim  ca y  Pas  Nadmorski  ca y  b dzie  w  gestii  referatuą ł ł ę  

profilaktyki. 

radna ZOFIA GOSZ

Powinien to by  referat prewencji bo to jest zapobieganie a nie profilaktyka                wć  

rozumieniu zdrowotnym, bo profilaktyka jest zdrowotna ogólnie w ksi kach            iąż  

wszystkich poj ciach. To jest to samo, tylko e to jest zwi zane z przestrzeganiemę ż ą  

prawa, czyli to co pan powiedzia  czyli dilerów i innych czy prawo nie jest naruszone ał  

to nie jest profilaktyka i prosz  si  zastanowi  nad tym, bo tak to powinno by .        Wę ę ć ć  

Policji jest tak samo, s  wydzia y prewencji, nie mo e by  wydzia u profilaktyki,     boą ł ż ć ł  

prawo na to nie pozwala. Dzi kuj .ę ę

radna BARBARA MEYER

Czy to oznacza, e wi cej stra ników znajdzie si  na ulicy w naszych dzielnicach bo toż ę ż ę  

,jest wa ne? Poza tym rozumiem, e ten rozdzia  jaki jest w moim rejonie na abiance iż ż ł Ż  

stra nicy doje d aj  do Osowy, Oliwa i te dzielnice maj  pod sob , Przymorze, Zaspa.ż ż ż ą ą ą  

Czy tam nie mo na by oszcz dzi  czasu, bo zaczynaj  prac  wszyscy na abiance,ż ę ć ą ę Ż  

mamy spor  strat  czasu, zanim wyjad  w teren to znowu tam mija jaki  czas. Potemą ę ą ś  

musz  wróci  z jakim  tam sprawozdaniem. I tak naprawd       w terenie nie ma ich taką ć ś ę  

du o, a to jest najistotniejsze i czy latem b dziecie zastanawiali si  nad wyd u eniemż ę ę ł ż  

godzin pracy? 

radny JAROS AW GORECKI  - Wiceprzewodnicz cy RMGŁ ą

Panie Przewodnicz cy, Wysoka Rado.ą

Ja mam tak  gor c  pro b  zarówno do pana Przewodnicz cego jak i do radnych, boą ą ą ś ę ą  

w tej chwili nie rozmawiamy o projekcie uchwa y dotycz cej regulaminu SM          ał ą  

zaczynamy rozmawia  o funkcjonowaniu stra y, czyli zupe nie nie na temat. Proszć ż ł ę 

Pa stwa o powrót do tematu. ń

LESZEK WALCZAK - Komendant Stra y Miejskiej w Gda skuż ń

Ja  mo e  odpowiem  na  to  pytanie  jednak.  Wszyscy  co  do  jednego,  tych  którzyż  

dodatkowo  wzmocni  SM  trafi  na  ulice.  Dodatkowo  w  ramach  tej  strukturyą ą  

43



przesun li my kilku z ref. wykrocze  w a nie na ulice. Je li chodzi o abiank  tam juę ś ń ł ś ś Ż ę ż 

od 1 lutego jeden z referatów interwencyjnych b dzie si  mie ci  we  Wrzeszczu, ebyę ę ś ł ż  

pokry  rejon  abianki,  Przymorza.  Te  rejony interwencyjne  s  mobilne  i  maj  zać Ż ą ą  

zadanie pokry  te dzielnice, które do tej pory nie by y pokrywane. Wszystko skupiamyć ł  

pod jednym zast pc , dodatkowo jest stanowisko kierowania, które wspiera i maj  byę ą ą ć 

tam gdzie oni s  potrzebni, a nie tylko i wy cznie w ródmie ciu w zale no ci odą łą Ś ś ż ś  

potrzeb.  Je li  chodzi  o  lato  jak  najbardziej  jeste my zainteresowani  tym eby  naś ś ż  

podstawie obserwacji tego roku  to poprawi  m.in. referat profilaktyki ma poprawi  tenć ć  

stan przy Pasie Nadmorskim i tym pasie, który b dzie oddawany dla turystów. Mamy toę  

na uwadze. 

radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMG ą

Dzi kuj  bardzo. Czy wyczerpuj ca odpowied ? Pani radna Gosz kiwa g ow , e tak.ę ę ą ź ł ą ż

Kto  z Pa  i Panów radnych jest za podj ciem uchwa y?ń ę ł

za -  21

przeciw -    0

wstrzyma o si  ł ę -    0

RADA MIASTA GDA SKAŃ

w g osowaniu  p o d j   ał ę ł

UCHWA  NR XLVII/1617/06ŁĘ

Rady Miasta Gda skań

z dnia 26 stycznia 2006 roku

W  SPRAWIE  NADANIA  STRA Y  MIEJSKIEJ  W  GDA SKUŻ Ń  
REGULAMINU ORGANIZACYJNEGO 

Uchwa a stanowi za cznik nr 8 do niniejszego protoko u. ł łą ł
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5) ZMIENIAJ CA UCHWA  RADY MIASTA GDA SKA W SPRAWIEĄ ŁĘ Ń  
PRZYJ CIA „GMINNEGO PROGRAMU PROFILAKTYKI                   IĘ  
ROZWI ZYWANIA PROBLEMÓW ALKOHOLOWYCH                  WĄ  
GDA SKU NA 2006 ROK”Ń    (druk nr 1746)

JANINA MA KO – Kierownik Referatu Profilaktyki i Promocji ZdrowiaŃ

Panie Przewodnicz cy, Wysoka Rado.ą

Prosz  o  zmian  uchwa y  w  sprawie  przyj cia  gminnego  programu  profilaktykię ę ł ę  

i  rozwi zywania problemów alkoholowych w Gda sku na 2006 r.  Uchwa a zosta aą ń ł ł  

przyj ta w grudniu 22 w sprawie rodków nie  wygasaj cych w kwocie 480 tys.z .ę ś ą ł  

Poniewa  zosta a ona zawarta i obramowana w uchwale bud etowej dzisiaj chcia amż ł ż ł  

przedstawi  rozpisanie pod k tem merytorycznym przydzielenia tych e rodków nać ą ż ś  

konkretne zadania w Gminnym Programie Profilaktyki  i  Rozwi zywania Problemówą  

Alkoholowych. rodki zostan  przeznaczone na realizacj  nast puj cych zada : Ś ą ę ę ą ń

W zadaniu pierwszym uruchomienie poradnictwa lecznictwa odwykowego                   z 

uwzgl dnieniem kompleksowej pomocy osobom do wiadczaj cym przemocy       100ę ś ą  

tys. zł

W zadaniu drugim zwi kszamy kwot  na rozszerzenie ofert pomocy na rzecz osóbę ę  

do wiadczaj cych przemocy o 10 tys. z  ś ą ł

W zadaniu drugim 7 - uruchomienie poradni lecznictwa odwykowego                            z  

uwzgl dnieniem kompleksowej pomocy osobom do wiadczaj cym przemocy       50 tys.ę ś ą  

zł

W  zadaniu 3  -  adaptacja  i  remont  pomieszcze  Gda skiego Centrum Profilaktykiń ń  

Uzale nie  od Alkoholu 120 tys. zż ń ł

W  zadaniu 4  -  zakupy inwestycyjne s u ce  dzia aniom wspieraj cym rodowiskoł żą ł ą ś  

zagro one alkoholizmem a realizowane przez organizacje pozarz dowe 80 tys. z  ż ą ł

Wprowadzamy zadanie 7 wspomaganie zatrudnienia socjalnego poprzez wspieranie 

dzia alno ci klubów i  centrów integracji  spo ecznej powsta ych na terenie Gda skał ś ł ł ń  

poprzez  zatrudnienie  terapeutów,  druk  materia ów  informacyjnych  i  monitoringł  

dzia alno ci to kwota 70 tys. zł ś ł

W  zadaniu  8  dotycz cym  wspomagania  prac  Miejskiej  Komisji  Rozwi zywaniaą ą  

Problemów Alkoholowych kwota zostaje zwi kszona o 50 tys. zę ł

Wszystkie te  rodki uzupe niaj  nam mo liwo ci wykonania zada  w 2006 r. ś ł ą ż ś ń

45



radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMG ą

Komisja Spraw Spo ecznych i Ochrony zdrowia zaopiniowa a pozytywnie. ł ł

radna ZOFIA GOSZ

My la am,  e  to  b dzie  zmienione,  bo  sk ada am  uwag  na  komisji  Sprawś ł ż ę ł ł ę  

Spo ecznych i Ochrony Zdrowia. Chodzi mi o zadanie 4 -  zakupy inwestycyjne s u ceł ł żą  

wspieraniem rodowiska zagro one alkoholem realizowane przez org. pozarz dowe.ś ż ą  

Ustawa o  org.  po ytku publicznego mówi,  e  org.  pozarz dowe mog  uzyskiważ ż ą ą ć 

pieni dze  jedynie w drodze konkursu, nie ma mo liwo ci bezpo redniego finansowaniaą ż ś ś  

ich. To jest jedna moja uwaga niezgodno ci. Druga moja uwaga wynika z niezgodno ciś ś  

z ustaw  o finansach publicznych. W rodkach nie wygasaj cych          w uchwale naą ś ą  

koniec roku Rada Miasta podj a to zadanie w innym brzmieniu, mianowicie zakupyęł  

inwestycyjne dla jednostek bud etowych. Jest to zupe nie inne brzmienie. Tutaj mówiż ł  

si  dla  org.  pozarz dowych a  tam o  jednostkach bud etowych.  I  teraz  z  pami cię ą ż ę  

zacytuj  jak mówi ustawa o finansach gminy: e pieni dze nie wygasaj ce mog  byę ż ą ą ą ć 

wydatkowane tylko i wy cznie na te zadania, które okre li a Rada Miasta do ko całą ś ł ń  

poprzedzaj cego roku w swojej uchwale i w terminach, które uchwali a. I jest wyra naą ł ź  

rozbie no . Uwa am, e RIO musi to zakwestionowa  poniewa  my my uchwaliliż ść ż ż ć ż ś  

zgodnie z  ustaw  o  finansach publicznych,  e  zakupy inwestycyjne dla  jednosteką ż  

bud etowych,  natomiast  tutaj  mówi  si ,  e  zakupy  inwestycyjne  dla  organizacjiż ę ż  

pozarz dowych. Jest to sprzeczno  z ustaw , takie jest moje zdanie i b d  pyta a RIOą ść ą ę ę ł  

czy jest to prawid owe i po drugie, e jest to niezgodne z ustaw  o org. pozarz dowychł ż ą ą  

czyli inaczej mówi c organizacjach dzia aj cych        w sferze po ytku publicznego,ą ł ą ż  

gdzie stanowi si , e tylko w drodze konkursu mog  uzyskiwa  pieni dze. Dobrze zapisę ż ą ć ą  

brzmi w nast pnym punkcie mówi si , e b dzie to wy onione organizacje w drodzeę ę ż ę ł  

konkursu jest to pkt c w zadaniu 7. Taki zapis tutaj si  k ania. Uwa am, e jest to z yę ł ż ż ł  

zapis, niezgodny z ustaw  o finansach publicznych. ą

Niestety ja o tym mówi  Szanowni Radni, pó niej nikt mnie nie popiera a pó niej się ź ź ę 

okazuje e jest uchwalone to co przy wspó pracy z organizacjami pozarz dowymi,ż ł ą  

wszyscy rozdzieraj  szaty obecnie ale nikt nie s ucha  jak si  wnosi uwagi i one sią ł ł ę ę 

okazuj  s uszne na sesji Rady Miasta. Dzi kuj  bardzo.ą ł ę ę
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radny PIOTR GIERSZEWSKI 

Panie przewodnicz cy, Wysoka Rado. ą

Mo e rzeczywi cie nie by oby po owy pyta  ze strony pani radnej Gosz gdyby pilnoważ ś ł ł ń ć 

pewnej dobrej przyj tej zasady, e wszelkie zmiany, szczególnie zmiany nawet takę ż  

kosmetyczne jak obecnie w sprawie programu profilaktyki rozwi zywania problemówą  

alkoholowych w mie cie Gda sku przesy a  jednak do zaopiniowania komisji, któraś ń ł ć  

zosta a powo ana zarz dzeniem pana Prezydenta, a jest to zgodne       z uchwa  ił ł ą łą  

ustaw  o  wychowaniu w trze wo ci.  Mo e nie  by oby wtedy tylu  pyta .  Dzi kują ź ś ż ł ń ę ę 

serdecznie.

JANINA MA KO – Kierownik Referatu Profilaktyki i Promocji ZdrowiaŃ

Chcia abym odpowiedzie  pani radnej Gosz. Po pierwsze - tego typu zmiany zosta ył ć ł  

przedstawione na  komisji.  Po  drugie -  zakupy inwestycyjne s  dokonywane przezą  

jednostki  bud etowe,  natomiast  na  mocy  umowy  o  u yczeniu  oddajemy  jeż ż  

organizacjom pozarz dowym i jest to przyk ad dzia ania, który pozwala na to, ebyą ł ł ż  

w ten sposób wszelkiego typu sprawy zosta y za atwione.  Pani  radna wróci a doł ł ł  

sprawy przygotowania przetargu. Oczywi cie, e b dzie konkurs, oczywi cie, e b dś ż ę ś ż ę ą 

oferty i na mocy takich mo liwo ci jakie mamy zostanie wybrana jaka  konkretna oferta.ż ś ś  

radna ZOFIA GOSZ

Ja to wszystko rozumiem, tylko pani opowiada nam, a opowiadanie nie jest uchwa .łą  

Natomiast dlaczego pani spowodowa a, e w zadaniu 7 jest zapisane, e b dzie toł ż ż ę  

dane podmiotom wy onionym w drodze konkursu. Dlaczego pani nie zapisa a tego      wł ł  

tym zadaniu. Nie pyta abym wcale, ale pani opowiadanie nie jest uchwa . Dzi kuj ,ł łą ę ę  

nie chc  odpowiedzi. Uchwa  w ramach ustawy o finansach publicznych jest uchwa aę łą ł  

pisana i uchwalona a finanse publiczne mówi  wyra nie : musi by  takie zadanie jaką ź ć  

zosta o okre lone w nie wygasaj cych a jest to sprzeczne. Dzi kuj .ł ś ą ę ę

radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMG ą

Kto  z Pa  i Panów radnych jest za podj ciem uchwa y?ń ę ł

za -  16

przeciw -    3

wstrzyma o si  ł ę -    1
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RADA MIASTA GDA SKAŃ

w g osowaniu  p o d j   ał ę ł

UCHWA  NR XLVII/1618/06ŁĘ

Rady Miasta Gda skań

z dnia 26 stycznia 2006 roku

ZMIENIAJ C  UCHWA  RADY  MIASTA GDA SKA W  SPRAWIEĄ Ą ŁĘ Ń  
PRZYJ CIA  „GMINNEGO  PROGRAMU  PROFILAKTYKIĘ  
I  ROZWI ZYWANIA  PROBLEMÓW  ALKOHOLOWYCHĄ  
W GDA SKU NA 2006 ROK” Ń

Uchwa a stanowi za cznik nr 9 do niniejszego protoko u. ł łą ł

6)  ZMIENIAJ CA  UCHWA  NR  XXXVIII/1268/05  RADY  MIASTAĄ ŁĘ  
GDA SKA Z DNIA 19 MAJA 2005 ROKU W SPRAWIE USTALENIAŃ  
ZASAD  I  TRYBU  PRZYZNAWANIA  STYPENDIÓW  NAUKOWYCH 
PREZYDENTA  MIASTA  GDA SKA  –  IM.  GABRIELA  DANIELAŃ  
FAHRENHEITA  DLA  ABSOLWENTÓW  SZKÓ  Z  MATURŁ Ą 
MI DZYNARODOW      (DRUK NR 1738)Ę Ą

REGINA   BIA OUSÓW – Zast pca Dyrektora Wydzia u Edukacji Ł ę ł

Jest to uchwa a zmieniaj ca uchwa , która zosta a przyj ta przez Rad  19 maja 2005ł ą łę ł ę ę  

r.  S  to drobne poprawki do regulaminu przyznawania stypendium Fahrenheita i  wą  

zmianach jest tam uwzgl dnione eby studenci, którzy studiuj  za granic  sk adali naę ż ą ą ł  

pi mie  i  udokumentowali  swoje  poczynania  na  rzecz  promocji  miasta  Gda ska.ś ń  

Równie  drobna  zmiana  w  uszczegó owieniu  zapisu  dotycz cego  wniosku  doż ł ą  

stypendium, czy mówimy o systemie studiowania 9-miesi cznym czy 10-miesi cznym,ę ę  

jak równie  do 20 sierpnia sk adania wniosków. Do tych poprawek zmieniono również ł ż 

za czniki. Dzi kuj . łą ę ę
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radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMG ą

Komisji Edukacji i Komisja Bud etowa zaopiniowa y druk  pozytywnie.  ż ł

Kto  z Pa  i Panów radnych jest za podj ciem uchwa y?ń ę ł

za -  18

przeciw -    0

wstrzyma o si  ł ę -    2

RADA MIASTA GDA SKAŃ

w g osowaniu  p o d j   ał ę ł

UCHWA  NR XLVII/1619/06ŁĘ

Rady Miasta Gda skań

z dnia 26 stycznia 2006 roku

ZMIENIAJ C  UCHWA  NR  XXXVIII/1268/05  RADY  MIASTAĄ Ą ŁĘ  
GDA SKA Z DNIA 19 MAJA 2005 ROKU W SPRAWIE USTALENIAŃ  
ZASAD  I  TRYBU  PRZYZNAWANIA  STYPENDIÓW  NAUKOWYCH 
PREZYDENTA  MIASTA  GDA SKA  –  IM.  GABRIELA  DANIELAŃ  
FAHRENHEITA  DLA  ABSOLWENTÓW  SZKÓ  Z  MATURŁ Ą 
MI DZYNARODOW   Ę Ą

Uchwa a stanowi za cznik nr 10 do niniejszego protoko u. ł łą ł
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7)  ODRZUCENIA  PROTESTÓW  DO  PROJEKTU  MIEJSCOWEGO 
PLANU  ZAGOSPODAROWANIA PRZESTRZENNEGO MATARNIA – 
Z OTA KARCZMA – W REJONIE PRZEWIDYWANEJ LOKALIZACJIŁ  
CMENTARZA W MIE CIE GDA SKU    (DRUK NR 1729)Ś Ń

WIES AW BIELAWSKI – Zast pca Prezydenta Miasta Gda skaŁ ę ń

Zreferowa  projekt uchwa y jak w druku 1729.ł ł

radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMG ą

Komisja Rozwoju Przestrzennego opiniowa a pozytywnie. ł

G osów w dyskusji nie ma. ł

Kto  z Pa  i Panów radnych jest za podj ciem uchwa y?ń ę ł

za -  15

przeciw -    0

wstrzyma o si  ł ę -    2

RADA MIASTA GDA SKAŃ

w g osowaniu  p o d j   ał ę ł

UCHWA  NR XLVII/1620/06ŁĘ

Rady Miasta Gda skań

z dnia 26 stycznia 2006 roku

W  SPRAWIE  ODRZUCENIA  PROTESTÓW  DO  PROJEKTU 
MIEJSCOWEGO PLANU ZAGOSPODAROWANIA PRZESTRZENNEGO 
MATARNIA –  Z OTA KARCZMA –  W REJONIE PRZEWIDYWANEJŁ  
LOKALIZACJI CMENTARZA W MIE CIE GDA SKU   Ś Ń

Uchwa a stanowi za cznik nr 11 do niniejszego protoko u. ł łą ł
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8)  UCHWALENIA  MIEJSCOWEGO PLANU  ZAGOSPODAROWANIA 
PRZESTRZENNEGO  SZADÓ KI  PO UDNIOWE  W  MIE CIEŁ Ł Ś  
GDA SKU   (DRUK NR 1728)Ń

WIES AW BIELAWSKI – Zast pca Prezydenta Miasta Gda skaŁ ę ń

Przedk adamy  Pa stwu  do  uchwalenia  projekt  planu  zagospodarowaniał ń  

przestrzennego Szadó ek  Po udniowych w Gda sku. Jest to plan, który podj li mył ł ń ę ś  

przede wszystkim ze wzgl du na to,  eby zweryfikowa  rezerwy terenowe na celeę ż ć  

publiczne. W kontek cie ustale  tego projektu uwalniamy prawie 30 ha gruntów, któreś ń  

stanowi  w asno  prywatn   z rezerw publicznych. Ma to zwi zek              m.in.zą ł ść ą ą  

urealnion  sieci  o wiaty, przedszkola, szko y itd. Jednocze nie plan ten przewiduje naą ą ś ł ś  

swoim terenie realizacj  zbiornika retencyjnego, który jest istotny         z punktuę  

widzenia bezpiecze stwa jak i z punktu widzenia gospodarowania wod           i wodamiń ą  

opadowymi szczególnie. Plan ten rozstrzyga kwestie zwi zane                    zą  

zagospodarowaniem  terenów  przy  gminach  s siednich,  daje  szereg  mo liwo cią ż ś  

inwestycyjnych.  W  trakcie  sporz dzania  procedury  tego  planu  Ogólnopolskieą  

Towarzystwo Budownictwa Spo ecznego z o y o uwag  co do wysoko ci zabudowy weł ł ż ł ę ś  

fragmencie, którym jest zainteresowane. Uwag  t  proponujemy odrzuci .  Wzgl dyę ę ć ę  

jakie kierowa y organem sporz dzaj cym plan co do ograniczenia wysoko ci s  toł ą ą ś ą  

wzgl dy krajobrazowe, kszta towanie krajobrazu, architektury, przestrzeni. W naszymę ł  

przekonaniu warto na to zwraca  uwag . ć ę

radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMG ą

Komisja Rozwoju Przestrzennego opiniowa a pozytywnie. ł

G osów w dyskusji nie ma. ł

Kto  z Pa  i Panów radnych jest za podj ciem uchwa y?ń ę ł

za -  17

przeciw -    0

wstrzyma o si  ł ę -    2
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RADA MIASTA GDA SKAŃ

w g osowaniu  p o d j   ał ę ł

UCHWA  NR XLVII/1621/06ŁĘ

Rady Miasta Gda skań

z dnia 26 stycznia 2006 roku

W  SPRAWIE  UCHWALENIA  MIEJSCOWEGO  PLANU 
ZAGOSPODAROWANIA  PRZESTRZENNEGO  SZADÓ KIŁ  
PO UDNIOWE W MIE CIE GDA SKU    Ł Ś Ń

Uchwa a stanowi za cznik nr 12 do niniejszego protoko u. ł łą ł

9)  UCHWALENIA  MIEJSCOWEGO PLANU  ZAGOSPODAROWANIA 
PRZESTRZENNEGO  MATEMBLEWA  W  REJONIE  ULICY 
WALDORFFA W MIE CIE GDA SKU  (DRUK NR 1730)Ś Ń

WIES AW BIELAWSKI – Zast pca Prezydenta Miasta Gda skaŁ ę ń

Przek adamy Pa stwu plan Matemblewa w rejonie ulicy Waldorffa. Jest to plan, którył ń  

poprzez swoje ustalenia liberalizuje pewne kwestie zwi zane z u ytkowaniem terenu.ą ż  

Do tej pory teren mia  charakter us ugowy w dotychczas obowi zuj cym planie. W tejł ł ą ą  

chwili wprowadzamy zapis, który umo liwia realizacj  funkcji us ugowo-mieszkaniowejż ę ł  

z polu nieniem pewnych zapisów zwi zanych z wysoko ci  budynków, jakie mo naź ą ś ą ż  

zrealizowa  w  tym  obszarze,  co  pozwoli  na  doko czenie  inwestycji   jednej  zeć ń  

spó dzielni mieszkaniowych. ł

radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMG ą

Komisja Rozwoju Przestrzennego opiniowa a pozytywnie. ł

G osów w dyskusji nie ma. ł

52



Kto  z Pa  i Panów radnych jest za podj ciem uchwa y?ń ę ł

za -  15

przeciw -    0

wstrzyma o si  ł ę -    3

RADA MIASTA GDA SKAŃ

w g osowaniu  p o d j   ał ę ł

UCHWA  NR XLVII/1622/06ŁĘ

Rady Miasta Gda skań

z dnia 26 stycznia 2006 roku

W  SPRAWIE  UCHWALENIA  MIEJSCOWEGO  PLANU 
ZAGOSPODAROWANIA PRZESTRZENNEGO MATEMBLEWA           W 
REJONIE ULICY WALDORFFA W MIE CIE GDA SKU    Ś Ń

Uchwa a stanowi za cznik nr 13 do niniejszego protoko u. ł łą ł

10)  UCHWALENIA MIEJSCOWEGO PLANU ZAGOSPODAROWANIA 
PRZESTRZENNEGO  PIECKI  –  MIGOWO  OBSZAR  POMI DZYĘ  
UL.  PIECEWSK  A  SZKO  W  MIE CIE  GDA SKUĄ ŁĄ Ś Ń  
(DRUK NR 1731)

WIES AW BIELAWSKI – Zast pca Prezydenta Miasta Gda skaŁ ę ń

Kolejny plan dotyczy ustale , które pozwol  na uruchomienie inwestycji na terenie,ń ą  

który  jest  w asno ci  gminy.  Przewidujemy  tam  realizacj  funkcji  mieszkaniowo-ł ś ą ę

us ugowej,  czyli  tej,  która  idealnie  wpisuje  si  w  obecn  koniunktur  na  rynkuł ę ą ę  
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nieruchomo ci. Wi ksz  cz  tego terenu przewidujemy na realizacj  tej funkcji, aleś ę ą ęść ę  

tak e dopuszczamy szereg funkcji us ugowych. ż ł

radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMG ą

Komisja Rozwoju Przestrzennego opiniowa a pozytywnie. ł

G osów w dyskusji nie ma. ł

Kto  z Pa  i Panów radnych jest za podj ciem uchwa y?ń ę ł

za -  18

przeciw -    0

wstrzyma o si  ł ę -    2

RADA MIASTA GDA SKAŃ

w g osowaniu  p o d j   ał ę ł

UCHWA  NR XLVII/1623/06ŁĘ

Rady Miasta Gda skań

z dnia 26 stycznia 2006 roku

W  SPRAWIE  UCHWALENIA  MIEJSCOWEGO  PLANU 
ZAGOSPODAROWANIA  PRZESTRZENNEGO  PIECKI  –  MIGOWO 
OBSZAR  POMI DZY  UL.  PIECEWSK  A  SZKO  W  MIE CIEĘ Ą ŁĄ Ś  
GDA SKU     Ń

Uchwa a stanowi za cznik nr 14 do niniejszego protoko u. ł łą ł
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11)  UCHWALENIA MIEJSCOWEGO PLANU ZAGOSPODAROWANIA 
PRZESTRZENNEGO  PASA  NADMORSKIEGO  REJON  ULICY 
HALLERA W MIE CIE GDA SKU   (DRUK NR 1735)Ś Ń

WIES AW BIELAWSKI – Zast pca Prezydenta Miasta Gda skaŁ ę ń

Przek adamy Pa stwu plan, który jest w interesie gminy i który pozwoli na realizacjł ń ę 

us ug o charakterze turystycznym w pasie nadmorskim. Jest to plan, który obejmujeł  

swym obszarem ok. 33 ha. Wi kszo  z tych terenów w tym obszarze jest w asno cię ść ł ś ą 

gminy, w rodku jest teren zamkni ty i  tam nie mamy prawa dokonywa  adnychś ę ć ż  

ustale  w zakresie planowania przestrzennego. Plan ten pozwoli zrealizowa  na terenień ć  

gminnym funkcje hotelowe,  turystyczne, wypoczynkowe. 

radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMG ą

Komisja Rozwoju Przestrzennego opiniowa a pozytywnie. ł

G osów w dyskusji nie ma. ł

Kto  z Pa  i Panów radnych jest za podj ciem uchwa y?ń ę ł

za -  19

przeciw -    0

wstrzyma  si  ł ę -    1

RADA MIASTA GDA SKAŃ

w g osowaniu  p o d j   ał ę ł

UCHWA  NR XLVII/1624/06ŁĘ

Rady Miasta Gda skań

z dnia 26 stycznia 2006 roku

W  SPRAWIE  UCHWALENIA  MIEJSCOWEGO  PLANU 
ZAGOSPODAROWANIA PRZESTRZENNEGO PASA NADMORSKIEGO 
REJON ULICY HALLERA W MIE CIE GDA SKU      Ś Ń

Uchwa a stanowi za cznik nr 15 do niniejszego protoko u. ł łą ł
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12)  UCHWALENIA MIEJSCOWEGO PLANU ZAGOSPODAROWANIA 
PRZESTRZENNEGO W  REJONIE ULICY LIPCOWEJ                  W 
KOKOSZKACH W MIE CIE GDA SKU       (DRUK NR 1737)Ś Ń

WIES AW BIELAWSKI – Zast pca Prezydenta Miasta Gda skaŁ ę ń

Kolejny plan to rejon ulicy Lipcowej w Gda sku Kokoszkach i jest to jeden z d u ejń ł ż  

procesowanych planów w tym mie cie  bo  przechodzi  wszelkie  mo liwe instancjeś ł ż  

s dowe w kontek cie zaskar ania uchwa y o odrzuceniu zarzutu do tego planu. Jest toą ś ż ł  

plan, który przewiduje realizacj  ró nych funkcji  :  mieszkaniowe, us ugowe ale teę ż ł ż 

funkcje z zieleni , szereg realizacji inwestycji celu publicznego typu drogi.                 Poą  

ostatnim  rozstrzygni ciu  S du  Administracyjnego,  który  skarg  kasacyjn  osobyę ą ę ą  

fizycznej oddali  usta y wszelkie przeszkody formalne, które przeszkodzi yby              wł ł ł  

uchwaleniu tego planu. 

radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMG ą

Komisja Rozwoju Przestrzennego opiniowa a pozytywnie. ł

G osów w dyskusji nie ma. ł

Kto  z Pa  i Panów radnych jest za podj ciem uchwa y?ń ę ł

za -  20

przeciw -    0

wstrzyma o si  ł ę -    3

RADA MIASTA GDA SKAŃ

w g osowaniu  p o d j   ał ę ł

UCHWA  NR XLVII/1625/06ŁĘ

Rady Miasta Gda skań

z dnia 26 stycznia 2006 roku

W  SPRAWIE  UCHWALENIA  MIEJSCOWEGO  PLANU 
ZAGOSPODAROWANIA  PRZESTRZENNEGO  W   REJONIE  ULICY 
LIPCOWEJ  W KOKOSZKACH W MIE CIE GDA SKU      Ś Ń

Uchwa a stanowi za cznik nr 16 do niniejszego protoko u. ł łą ł

56



13) ZMIANY UCHWA Y NR XXXVII/1247/05 RADY MIASTA GDA SKAŁ Ń  
Z  DNIA  28  KWIETNIA  2005  R.  O  PRZYST PIENIU  DOĄ  
SPORZ DZENIA  MIEJSCOWEGO  PLANUĄ  
ZAGOSPODAROWANIA  PRZESTRZENNEGO  UJE CISKOŚ  
REJON  ULICY  D BRÓWKI   W  MIE CIE  GDA SKUĄ Ś Ń  
(DRUK NR 1732) 

WIES AW BIELAWSKI – Zast pca Prezydenta Miasta Gda skaŁ ę ń

Projekt dotyczy zmiany granic przyst pienia do sporz dzenia  planu. Ide  planu jestą ą ą  

uwolnienie terenu, który jest u ytkowany przez mieszka ców na ogródki przydomowe zż ń  

pasa drogowego i w trakcie przeprowadzania analiz ujawni  si  jeszcze jeden fragment,ł ę  

który  winien  temu  trybowi  podlega ,  ma  to  zwi zek  z  rozstrzygni ciamić ą ę  

komunikacyjnymi. W zwi zku z tym proponujemy, by te granice rozszerzy  i kolejnyą ć  

fragment,  który  mo e  potem by  uwolniony z  rezerwy komunikacyjnej  móg  mież ć ł ć 

przeznaczenie, które by oby  zgodne z intencj  tych e mieszka ców, a de facto ma toł ą ż ń  

doprowadzi  do nabycia tych terenów jako gruntu dodatkowego. ć

radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMG ą

Kto  z Pa  i Panów radnych jest za podj ciem uchwa y?ń ę ł

za -  18

przeciw -    0

wstrzyma o si  ł ę -    3

RADA MIASTA GDA SKAŃ

w g osowaniu  p o d j   ał ę ł

UCHWA  NR XLVII/1626/06ŁĘ

Rady Miasta Gda skań

z dnia 26 stycznia 2006 roku

W  SPRAWIE  ZMIANY  UCHWA Y  NR  XXXVII/1247/05  RADY  MIASTAŁ  
GDA SKA Z DNIA 28 KWIETNIA 2005 R. O PRZYST PIENIU                   DOŃ Ą  
SPORZ DZENIA  MIEJSCOWEGO  PLANU  ZAGOSPODAROWANIAĄ  
PRZESTRZENNEGO UJE CISKO REJON ULICY D BRÓWKI  W MIE CIEŚ Ą Ś  
GDA SKU     Ń   

Uchwa a stanowi za cznik nr 17 do niniejszego protoko u. ł łą ł
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14)  ODST PIENIA  OD  SPORZ DZENIA  MIEJSCOWEGO  PLANUĄ Ą  
ZAGOSPODAROWANIA PRZESTRZENNEGO JASIE  REJON ULICYŃ  

RÓDLANEJ  I  TZW.  „TRASY  W-Z”  W  MIE CIE  GDA SKUŹ Ś Ń  
(DRUK NR 1733)

WIES AW BIELAWSKI – Zast pca Prezydenta Miasta Gda skaŁ ę ń

Zreferowa  projekt uchwa y jak w druku 1733.ł ł

radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMG ą

Komisja Rozwoju Przestrzennego zaopiniowa a pozytywnie.ł

G osów w dyskusji nie ma. ł

Kto  z Pa  i Panów radnych jest za podj ciem uchwa y?ń ę ł

za -  20

przeciw -    0

wstrzyma o si  ł ę -    2

RADA MIASTA GDA SKAŃ

w g osowaniu  p o d j   ał ę ł

UCHWA  NR XLVII/1627/06ŁĘ

Rady Miasta Gda skań

z dnia 26 stycznia 2006 roku

W  SPRAWIE ODST PIENIA  OD  SPORZ DZENIA  MIEJSCOWEGOĄ Ą  
PLANU ZAGOSPODAROWANIA PRZESTRZENNEGO JASIE  REJONŃ  
ULICY RÓDLANEJ I TZW. „TRASY W-Z” W MIE CIE GDA SKUŹ Ś Ń         

Uchwa a stanowi za cznik nr 18 do niniejszego protoko u. ł łą ł
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15) O PRZYST PIENIU OD SPORZ DZENIA MIEJSCOWEGO PLANUĄ Ą  
ZAGOSPODAROWANIA PRZESTRZENNEGO OLIWA GÓRNA REJON 
WILLI  TANNENHEIM  W  MIE CIE  GDA SKU  Ś Ń
(DRUK NR 1734)

WIES AW BIELAWSKI – Zast pca Prezydenta Miasta Gda skaŁ ę ń

Zreferowa  projekt uchwa y jak w druku 1734.ł ł

radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMG ą

Komisja Rozwoju Przestrzennego zaopiniowa a pozytywnie.ł

G osów w dyskusji nie ma. ł

Kto  z Pa  i Panów radnych jest za podj ciem uchwa y?ń ę ł

za -  18

przeciw -    0

wstrzyma o si  ł ę -    3

RADA MIASTA GDA SKAŃ

w g osowaniu  p o d j   ał ę ł

UCHWA  NR XLVII/1628/06ŁĘ

Rady Miasta Gda skań

z dnia 26 stycznia 2006 roku

O  PRZYST PIENIU  OD  SPORZ DZENIA  MIEJSCOWEGO  PLANUĄ Ą  
ZAGOSPODAROWANIA PRZESTRZENNEGO OLIWA GÓRNA REJON 
WILLI TANNENHEIM W MIE CIE GDA SKU Ś Ń        

Uchwa a stanowi za cznik nr 19 do niniejszego protoko u. ł łą ł

59



15A)  PRZEZNACZENIA  STREF  Z  MIEJSCOWYCH  PLANÓW 
ZAGOSPODAROWANIA  PRZESTRZENNEGO  POD  DROGI 
W KATEGORII DRÓG GMINNYCH       (DRUK NR 1748)

radny TADEUSZ M KAL – Przewodnicz cy Komisji Rozwoju PrzestrzennegoĘ ą

Panie Przewodnicz cy, Wysoka Rado. ą

Pan Prezydent wyda  pozytywn  opini  co do zaliczenia przestrzeni znajduj cej si     wł ą ę ą ę  

planach  miejscowych  i  uznanie  ich  jako  przestrzenie  dróg  publicznych  czyli  dróg 

gminnych, st d Komisja Rozwoju Przestrzennego przygotowa a projekt uchwa y,        wą ł ł  

którym wnioskuje aby te przestrzenie okre lone w za cznikach od 2 do 4 i opisane wś łą  

za czniku nr 1 aby uzna  jako drogi gminne. Dzi kuj  uprzejmie.łą ć ę ę

radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMG ą

G osów w dyskusji nie ma. ł

Kto  z Pa  i Panów radnych jest za podj ciem uchwa y?ń ę ł

za -  17

przeciw -    0

wstrzyma o si  ł ę -    3

RADA MIASTA GDA SKAŃ

w g osowaniu  p o d j   ał ę ł

UCHWA  NR XLVII/1629/06ŁĘ

Rady Miasta Gda skań

z dnia 26 stycznia 2006 roku

PRZEZNACZENIA  STREF  Z  MIEJSCOWYCH  PLANÓW 
ZAGOSPODAROWANIA  PRZESTRZENNEGO  POD  DROGI 
W KATEGORII DRÓG GMINNYCH         

Uchwa a stanowi za cznik nr 20 do niniejszego protoko u. ł łą ł
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16) NADANIA NOWEJ NAZWY RONDA     (DRUK NR 1742)

BOGUMI  KOCZOT – Dyrektor Wydzia u GeodezjiŁ ł

Zreferowa  projekt uchwa y jak w uzasadnieniu.ł ł

radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMG ą

Komisja Kultury opiniowa a pozytywnie. ł

G osów w dyskusji nie ma. ł

Kto  z Pa  i Panów radnych jest za podj ciem uchwa y?ń ę ł

za -  22

przeciw -    0

wstrzyma o si  ł ę -    2

RADA MIASTA GDA SKAŃ

w g osowaniu  p o d j   ał ę ł

UCHWA  NR XLVII/1630/06ŁĘ

Rady Miasta Gda skań

z dnia 26 stycznia 2006 roku

W SPRAWIE  NADANIA NOWEJ NAZWY RONDA          

Uchwa a stanowi za cznik nr 21 do niniejszego protoko u. ł łą ł
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17)   NADANIA NOWEJ NAZWY ULICY (DRUK NR 1743)

BOGUMI  KOCZOT – Dyrektor Wydzia u GeodezjiŁ ł

Zreferowa  projekt uchwa y jak w uzasadnieniu.ł ł

radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMG ą

Komisja Kultury opiniowa a pozytywnie. ł

radny TOMASZ SOWI SKI – Wiceprzewodnicz cy RMGŃ ą

Panie Przewodnicz cy, Wysoka Rado. ą

Skoro ju  mamy tak znamienn  nazw  tego Wzgórza, to mam nadziej , e miastoż ą ę ę ż  

zadba eby tam gdzie tylko mo na by y posadzone wrzosy. ż ż ł

radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMG ą

Kto  z Pa  i Panów radnych jest za podj ciem uchwa y?ń ę ł

za -  25

przeciw -    0

wstrzyma o si  ł ę -    1

RADA MIASTA GDA SKAŃ

w g osowaniu  p o d j   ał ę ł

UCHWA  NR XLVII/1631/06ŁĘ

Rady Miasta Gda skań

z dnia 26 stycznia 2006 roku

W SPRAWIE  NADANIA NOWEJ NAZWY ULICY          

Uchwa a stanowi za cznik nr 22 do niniejszego protoko u. ł łą ł
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18)   NADANIA NOWEJ NAZWY ULICY (DRUK NR 1744)

BOGUMI  KOCZOT – Dyrektor Wydzia u GeodezjiŁ ł

Zreferowa  projekt uchwa y jak w uzasadnieniu.ł ł

radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMG ą

Komisja Kultury opiniowa a pozytywnie. ł

G osów w dyskusji nie ma. ł

Kto  z Pa  i Panów radnych jest za podj ciem uchwa y?ń ę ł

za -  23

przeciw -    0

wstrzyma o si  ł ę -    0

RADA MIASTA GDA SKAŃ

w g osowaniu  p o d j   ał ę ł

UCHWA  NR XLVII/1632/06ŁĘ

Rady Miasta Gda skań

z dnia 26 stycznia 2006 roku

W SPRAWIE  NADANIA NOWEJ NAZWY ULICY          

Uchwa a stanowi za cznik nr 23 do niniejszego protoko u. ł łą ł
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19)  ZATWIERDZENIA TARYFY ZA ZBIOROWE ZAOPATRZENIE             W 
WOD  I  ZBIOROWE  ODPROWADZANIE  CIEKÓWĘ Ś  
OBOWI ZUJ CEJ  NA  TERENIE  DZIELNICY  PRZEMYS OWEJĄ Ą Ł  
GDA SK - KOKOSZKI ORAZ OSIEDLA MIESZKANIOWEGOŃ  PRZY 
UL.  FUNDAMENTOWEJ  W  GDA SKU  -  KOKOSZKACH  WRAZŃ  
Z  TERENAMI  PRZYLEG YMIŁ  DLA  ODBIORCÓW  US UGŁ  
W ZAKRESIE ZBIOROWEGO ZAOPATRZENIA W WOD                  IĘ  
ZBIOROWEGO ODPROWADZANIA  CIEKÓW  WIADCZONYCHŚ Ś  
PRZEZ PRZEDSI BIORSTWO  US UG  ENERGETYCZNYCHĘ Ł  
I  KOMUNALNYCH  „UNIKOM"  SPÓ KA  Z  O.O.Ł  W  GDA SKUŃ  
(DRUK NR 1736)

DIMITRIS T.SKURAS – Dyrektor Wydzia u Gospodarki Komunalnejł

Szanowni Pa stwo Radni.ń

Przedstawiamy projekt  nowej taryfy dla  przedsi biorstwa UNICOM, które  wiadczyę ś  

us ugi  w  zakresie  dzielnicy  Gda sk  Kokoszki.  Jest  to  taryfa,  która  mia abył ń ł  

obowi zywa  od  1  marca  br.  do  28  lutego  2007  r.  Zgodnie  z  propozycją ć ą 

przedsi biorstwa  UNICOM  podwy ka  mia aby  nast pi  w  zakresie  odbiorcówę ż ł ą ć  

indywidualnych o 1,3 % rednio, natomiast Je li chodzi o pozosta ych odbiorców     2,2ś ś ł  

%. cznie za wod  i cieki odbiorcy indywidualni p aciliby  7,03 z  natomiast pozostaliŁą ę ś ł ł  

w tym przemys owi 10,65 z . Ja tylko powiem, e z analizy kosztów jakie ponosi spó kał ł ż ł  

UNICOM wynika, e s  w tej spó ce oszcz dno ci na poziomie 7,7 %. Wyrównanie cenż ą ł ę ś  

pomi dzy odbiorcami indywidualnymi a pozosta ymi odbiorcami jest planowane do rokuę ł  

2009 r. W zwi zku z tym, e wzrost cen nie przekroczy  dopuszczalnego wska nikaą ż ł ź  

prosz  o pozytywne przyj cie uchwa y. ę ę ł

radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMG ą

Komisja Polityki Gospodarczej i Morskiej opinia pozytywna.

Komisja Bud etowa opinia pozytywna.ż

G osów w dyskusji nie ma. ł

Kto  z Pa  i Panów radnych jest za podj ciem uchwa y?ń ę ł

za -  23

przeciw -    0

wstrzyma o si  ł ę -    3
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RADA MIASTA GDA SKAŃ

w g osowaniu  p o d j   ał ę ł

UCHWA  NR XLVII/1633/06ŁĘ

Rady Miasta Gda skań

z dnia 26 stycznia 2006 roku

W SPRAWIE  ZATWIERDZENIA TARYFY ZA ZBIOROWE ZAOPATRZENIE 
W WOD  I ZBIOROWE ODPROWADZANIE CIEKÓW  Ę Ś OBOWI ZUJ CEJĄ Ą  
NA TERENIE DZIELNICY PRZEMYS OWEJ GDA SK - KOKOSZKI ORAZŁ Ń  
OSIEDLA MIESZKANIOWEGO PRZY UL. FUNDAMENTOWEJ                 W 
GDA SKU  -  KOKOSZKACH WRAZ Z  TERENAMI  PRZYLEG YMIŃ Ł  DLA 
ODBIORCÓW  US UG  W  ZAKRESIE  ZBIOROWEGO  ZAOPATRZENIAŁ  
W  WOD  I  ZBIOROWEGOĘ  ODPROWADZANIA  CIEKÓWŚ  

WIADCZONYCH  PRZEZŚ  PRZEDSI BIORSTWO  US UGĘ Ł  
ENERGETYCZNYCH I KOMUNALNYCH „UNIKOM" SPÓ KA Z O.O.Ł         W 
GDA SKUŃ           

Uchwa a stanowi za cznik nr 24 do niniejszego protoko u. ł łą ł

20)  WYRA ENIA WOLI OBJ CIA PRZEZ GMIN  MIASTA GDA SKAŻ Ę Ę Ń  
UDZIA ÓW  W  PODWY SZONYM  KAPITALE  ZAK ADOWYMŁ Ż Ł  
SPÓ KI, DZIA AJ CEJ POD FIRM  ZAK AD UTYLIZACYJNYŁ Ł Ą Ą Ł  
SPÓ KA Z O.O. Z SIEDZIB  W GDA SKU   (DRUK NR 1740)Ł Ą Ń

DIMITRIS T.SKURAS – Dyrektor Wydzia u Gospodarki Komunalnejł

Szanowni  Pa stwo  Radni,  przedstawiamy projekt  uchwa y  o  przeniesieniu  aportuń ł  

rzeczowego na rzecz Zak adu Utylizacji. Wi e si  to ze zmian  ustawy o odpadachł ąż ę ą  

i zmiany ustawy o utrzymaniu porz dku i czysto ci w mie cie.  Wi e si  to równie     zą ś ś ąż ę ż  

realizacj  przez  Zak ad  Utylizacji  planu  modernizacji  Zak adu,  który  by  juą ł ł ł ż 
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przedstawiany na Radzie Miasta a który aktualnie le y w Brukseli i czeka na ostatecznż ą 

akceptacj  co do dofinansowania ze rodków UE. Jest to o tyle istotne, e posiadanieę ś ż  

zbiorników do selektywnej zbiórki odpadów pozwoli Zak adowi Utylizacji utrzyma  doł ć ść 

wysoki procent odzysku odpadów, a jest to jeden                   z warunków otrzymania a 

pó niej  utrzymania  tej  dotacji  z  UE.  W  ten  sposób   Zak ad  Utylizacji  przej byź ł ął  

wszystkie posiadane przez miasto pojemniki w ilo ci 1856 sztuk      i b dzie równie  wś ę ż  

latach przysz ych planowa  zakup pojemników dlatego,                e w mie cie brakujeł ł ż ś  

jeszcze ok. 500 zestawów a wi c jeszcze raz tyle pojemników. W zwi zku z tym, eę ą ż  

Zak ad Utylizacji realizowa by te zadania zgodnie z planem modernizacji prosz   oł ł ę  

pozytywne przyj cie uchwa y. ę ł

radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMG ą

Komisja Polityki Gospodarczej i Morskiej opiniowa a pozytywnie.ł

Komisja Bud etowa opiniowa a pozytywnie.ż ł

Komisja Rozwoju Przestrzennego opiniowa a pozytywnie.ł

radny W ADYS AW CZKOWSKIŁ Ł ŁĘ

Panie Przewodnicz cy, Wysoka Rado, panie Dyrektorze.ą

Jad c  dzisiaj  na  sesj  zauwa y em,  e  pojemniki  stoj  dzisiaj  np.  w  Pasieą ę ż ł ż ą  

Nadmorskim, a teraz nie ma tam mieci, bo jest okres zimowy. Te pojemniki mog ybyś ł  

by  bardziej u ytkowane czy spo ytkowane w osiedlach. ć ż ż

radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMG ą

Kto  z Pa  i Panów radnych jest za podj ciem uchwa y?ń ę ł

za -  22

przeciw -    0

wstrzyma o si  ł ę -    2

RADA MIASTA GDA SKAŃ

w g osowaniu  p o d j   ał ę ł
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UCHWA  NR XLVII/1634/06ŁĘ

Rady Miasta Gda skań

z dnia 26 stycznia 2006 roku

W SPRAWIE  WYRA ENIA WOLI OBJ CIA PRZEZ GMIN  MIASTAŻ Ę Ę  
GDA SKA  UDZIA ÓW  W  PODWY SZONYM  KAPITALEŃ Ł Ż  
ZAK ADOWYM  SPÓ KI,  DZIA AJ CEJ  POD  FIRM  ZAK ADŁ Ł Ł Ą Ą Ł  
UTYLIZACYJNY SPÓ KA Z O.O. Z SIEDZIB  W GDA SKUŁ Ą Ń            

Uchwa a stanowi za cznik nr 25 do niniejszego protoko u. ł łą ł
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21) ZMIENIAJ CA UCHWA  NR XVI/506/99 Z DNIA 25 LISTOPADA 1999Ą ŁĘ  
R.  RADY  MIASTA GDA SKA W  SPRAWIE  LIKWIDACJI   MIEJSKIEGOŃ  
OGRODU  ZOOLOGICZNEGO  „WYBRZE A” W  GDA SKU  B D CEGOŻ Ń Ę Ą  
ZAK ADEM BUD ETOWYMI  UTWORZENIA JEDNOSTKI  BUD ETOWEJŁ Ż Ż  
ORAZ  UTWORZENIA  RODKA  SPECJALNEGO  PN.  „UTRZYMANIEŚ  
ZWIERZ T EGZOTYCZNYCH” ORAZ  UCHWA  NR III/51/2002 Z DNIA 05Ą ŁĘ  
GRUDNIA 2002 R. RADY MIASTA GDA SKA W SPRAWIE                    WŃ  
SPRAWIE   WSTRZYMANIA  LIKWIDACJI  PRZEDSI BIORSTWAĘ  
GOSPODARKI  MIESZKANIOWEJ  GDA SK  RÓDMIE CIE  ZAK ADŃ Ś Ś Ł  
BUD ETOWY  W  LIKWIDACJI  W  GDA SKU,  PRZEDSI BIORSTWAŻ Ń Ę  
GOSPODARKI  MIESZKANIOWEJ   GDA SK  –  OLIWA  ZAK ADŃ Ł  
BUD ETOWY  W  LIKWIDACJI  W  GDA SKU,   PRZEDSI BIORSTWAŻ Ń Ę  
GOSPODARKI  MIESZKANIOWEJ  GDA SK  –  WRZESZCZ  ZAK ADŃ Ł  
BUD ETOWY  W  LIKWIDACJI  W  GDA SKU,  PRZEDSI BIORSTWAŻ Ń Ę  
GOSPODARKI  MIESZKANIOWEJ   –  GDA SK  NOWY  PORT  ZAK ADŃ Ł  
BUD ETOWY W LIKWIDACJI W GDA SKU ORAZ PO CZENIA TYCHŻ Ń ŁĄ  
ZAK ADÓW  BUD ETOWYCH  I  ZAK ADU  BUD ETOWEGO  ZARZ DŁ Ż Ł Ż Ą  
NIERUCHOMO CI  KOMUNALNYCH  W  GDA SKU  W  JEDEN  ZAK ADŚ Ń Ł  
BUD ETOWY  POD  NAZW  „GDA SKI  ZARZ D  NIERUCHOMO CIŻ Ą Ń Ą Ś  
KOMUNALNYCH”  (DRUK NR 1750)

ANTONI SZCZYT – Zast pca Dyrektora Wydzia u Gospodarki Komunalneję ł

Panie Przewodnicz cy, Wysoka Rado.ą

Przedstawiam  projekt  uchwa y  nr  1750,  która  polega  na  tym,  e  dwa  istotneł ż  

dotychczasowe paragrafy mówi ce o sposobie prowadzenia przez Ogród Zoologicznyą  

„Wybrze e” zosta y poszerzone o punkty, które Pa stwo macie                 w paragrafież ł ń  

2. Ogród Zoologiczny „Wybrze e” otrzymuje dodatkowe zadania jakim jest zarz dzanież ą  

i utrzymanie schroniska dla zwierz t z siedziba w Gda sku przy      ul. Przyrodników.ą ń  

Ma zapewni  optymalne warunki dla bytowania bezdomnych zwierz t w schronisku,ć ą  

prowadzenie dzia alno ci interwencyjnej na terenie Gda ska, realizowanie sterylizacja ił ś ń  

kastracji zwierz t w schronisku oraz modernizacje                i budow  obiektówą ę  

schroniska.  Jak  pa stwo  wiecie  Gda sk  mia  w  przesz o ci  bardzo  negatywneń ń ł ł ś  

do wiadczenie w zakresie prowadzenia schroniska dla bezdomnych zwierz t przy ul.ś ą  

Madali skiego  w  Gda sku  przez  towarzystwa  opieki  nad  zwierz tami.  Maj c  nań ń ę ą  

uwadze realizacj  przez miasto nowego schroniska          w Gda sku Kokoszkachę ń  

wy oni o  nowego operatora  schroniska  w  drodze  przetargu    w  trybie  zamówieł ł ń 

publicznych. Wy oniony operator prowadzi  schronisko w sposób budz cy negatywneł ł ą  

emocje w ród gda szczan, mimo, e kontrole przeprowadzone przez Urz d Miejski wś ń ż ą  
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Gda sku, wojewódzkiego lekarza weterynarii  i  powiatowego lekarza weterynarii  nień  

wykaza y uchybie  i  dzia a  operatora niezgodnych z ustaw  o ochronie zwierz t.ł ń ł ń ą ą  

Dzia aj c zgodnie z oczekiwaniami spo ecznymi miasto uzna o, e lepszym pomys emł ą ł ł ż ł  

b dzie  powierzenie  tych  obowi zków  jednostce  bud etowej  miasta  Gda skaę ą ż ń  

Miejskiemu Ogrodowi Zoologicznemu „Wybrze e”. Ta jednostka posiada  odpowiednież  

do wiadczenie,  osi gni cia,  wysoki  stopie  profesjonalizmu je li  chodzi  o  hodowlś ą ę ń ś ę 

zwierz t czego wiadectwem jest obecno  w Europejskim Stowarzyszeniu Ogrodówą ś ść  

Zoologicznych. 

radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMG ą

Projekt uchwa y nie by  opiniowany przez komisje (wp .24.01.2006 r.)ł ł ł

G osów w dyskusji nie ma. ł

Kto  z Pa  i Panów radnych jest za podj ciem uchwa y?ń ę ł

za -  24

przeciw -    0

wstrzyma o si  ł ę -    3

RADA MIASTA GDA SKAŃ

w g osowaniu  p o d j   ał ę ł

UCHWA  NR XLVII/1635/06ŁĘ

Rady Miasta Gda skań

z dnia 26 stycznia 2006 roku

ZMIENIAJ CA UCHWA  NR XVI/506/99 Z DNIA 25 LISTOPADA 1999 R.Ą ŁĘ  
RADY  MIASTA  GDA SKA  W  SPRAWIE  LIKWIDACJI   MIEJSKIEGOŃ  
OGRODU  ZOOLOGICZNEGO  „WYBRZE A” W  GDA SKU  B D CEGOŻ Ń Ę Ą  
ZAK ADEM  BUD ETOWYMI  UTWORZENIA  JEDNOSTKI  BUD ETOWEJŁ Ż Ż  
ORAZ  UTWORZENIA  RODKA  SPECJALNEGO  PN.  „UTRZYMANIEŚ  
ZWIERZ T EGZOTYCZNYCH” ORAZ  UCHWA  NR III/51/2002 Z DNIA 05Ą ŁĘ  
GRUDNIA 2002 R. RADY MIASTA GDA SKA W SPRAWIE                    WŃ  
SPRAWIE   WSTRZYMANIA  LIKWIDACJI  PRZEDSI BIORSTWAĘ  
GOSPODARKI  MIESZKANIOWEJ  GDA SK  RÓDMIE CIE  ZAK ADŃ Ś Ś Ł  
BUD ETOWY  W  LIKWIDACJI  W  GDA SKU,  PRZEDSI BIORSTWAŻ Ń Ę  
GOSPODARKI  MIESZKANIOWEJ   GDA SK  –  OLIWA  ZAK ADŃ Ł  
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BUD ETOWY  W  LIKWIDACJI  W  GDA SKU,   PRZEDSI BIORSTWAŻ Ń Ę  
GOSPODARKI  MIESZKANIOWEJ  GDA SK  –  WRZESZCZ  ZAK ADŃ Ł  
BUD ETOWY  W  LIKWIDACJI  W  GDA SKU,  PRZEDSI BIORSTWAŻ Ń Ę  
GOSPODARKI  MIESZKANIOWEJ   –  GDA SK  NOWY  PORT  ZAK ADŃ Ł  
BUD ETOWY W LIKWIDACJI  W GDA SKU  ORAZ PO CZENIA TYCHŻ Ń ŁĄ  
ZAK ADÓW  BUD ETOWYCH  I  ZAK ADU  BUD ETOWEGO  ZARZ DŁ Ż Ł Ż Ą  
NIERUCHOMO CI  KOMUNALNYCH  W  GDA SKU  W  JEDEN  ZAK ADŚ Ń Ł  
BUD ETOWY  POD  NAZW  „GDA SKI  ZARZ D  NIERUCHOMO CIŻ Ą Ń Ą Ś  
KOMUNALNYCH”           

Uchwa a stanowi za cznik nr 26 do niniejszego protoko u. ł łą ł

radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMG ą

Na wniosek Klubu Radnych Prawa i Samorz dno ci jest 20 minut przerwy.ą ś

Po przerwie

Szanowni  Pa stwo.  Konwent  debatowa  nad  wprowadzeniem do  porz dku  obradń ł ą  

uchwa y dotycz cej regulaminu dostarczania wody i odprowadzania cieków, to jestł ą ś  

druk uchwa y, któr  zdj  pan Prezydent, poniewa  on nie móg  by  wnioskodawc .ł ą ął ż ł ć ą  

Konwent zadecydowa , e w zwi zku z tym, e zosta y wprowadzone cztery zmiany wł ż ą ż ł  

uchwale i Pa stwo nie mogli si  zapozna  z tym drukiem, eby si  zmie ci             wń ę ć ż ę ś ć  

terminie uchwalenia regulaminu wody, aby sesj  lutow  przenie  z 23 lutego na 16ę ą ść  

lutego.  Wszystkie kluby si  z tym zgodzi y. ę ł

PUNKT 6

WNIOSKI, O WIADCZENIA OSOBISTE.Ś

radny EUGENIUSZ G OGOWSKIŁ

Podpisa em si  pod wnioskiem i rozumiem, e wnioskodawcy wycofali wniosek?ł ę ż
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radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMG ą

Ten wniosek przez Pa stwa podpisany jest  aktualny na sesj  16 lutego br. ń ę

radna ZOFIA GOSZ

Mam pytanie do pana Przewodnicz cego, bo tutaj w tej sali odbywa a si  niedawnoą ł ę  

wielka  konferencja  o  partnerstwie  publiczno-prywatnym.  Niektórzy  radni  widzia amł  

w  telewizji  byli.  Wiem,  e  pan  Przewodnicz cy  dosta  zaproszenie.  Pytam jakimiż ą ł  

prawami to si  rz dzi, bo bym nawet na balkonie pos ucha a, gdybym wiedzia a, eę ą ł ł ł ż  

takie zdarzenie jest, a je liby trzeba zap aci to jestem w stanie zap aci . Widzia amś ł ł ć ł  

pana Kami skiego, czy by  jako go , czy by  sfinansowany? ń ł ść ł

radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMG ą

My my nie byli organizatorami tej konferencji, organizatorem by  Zwi zek Miast           iś ł ą  

Gmin Morskich. 

radna ZOFIA GOSZ

Ale zaproszenie pan mia .ł

radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMG ą

Zwi zek Miasta i Gmin Morskich sam wysy a  imienne zaproszenia do radnych, przezeą ł ł  

mnie te zaproszenia  nie przechodzi y. ł

radna ZOFIA GOSZ

Ja mam wniosek na przysz o , e je li takie zdarzenie jest to Biuro Rady mog obył ść ż ś ł  

powiadomi  radnych i  powiedzie ,  e  trzeba  zap aci ,  albo  e  mo na z  balkonuć ć ż ł ć ż ż  

ogl da . ą ć

radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMG ą

Ale to by o na zaproszenie czyje  i byli my niejako ich go mi.  ł ś ś ść

radna ZOFIA GOSZ

My si  nie rozumiemy panie Przewodnicz cy. Je eli nie tylko pan dosta  to zaproszenieę ą ż ł  

i  tam  by o  wyra nie  powiedziane  jak  mo na  w  nim  uczestniczy ,  eby  da  doł ź ż ć ż ć  

wiadomo ci radnym, niech z tym zrobi  co chc , nawet wyrzuc  do kosza, ale je eli toś ą ą ą ż  
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jest w tym budynku, to mo na by chocia  z balkonu to widzie . Bo ja si  dowiedzia am,ż ż ć ę ł  

e zaproszenia by y, gdzie  tam trzeba by o wysy a , ale czy my nie mo emy na toż ł ś ł ł ć ż  

wp yn  i nie mamy mo liwo ci uczestnictwa bo gdybym ja wiedzia a gdzie trzeba sił ąć ż ś ł ę 

zg osi . ł ć

radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMG ą

Ja  skróc  t  wypowied .  W  tym budynku te  s  luby  i  niektórzy  radni  w  nichę ę ź ż ą ś  

uczestnicz ,  co nie  znaczy,  e  wszyscy musz  w nich uczestniczy .  Je li  to  robią ż ą ć ś  

instytucja inna ni  Rada Miasta Gda ska to my jeste my tylko go mi.  Je li mnież ń ś ść ś  

gdzie  zaproszono to ja nie mog  powiedzie :  Pa stwo radni chod cie wszyscy ześ ę ć ń ź  

mn . ą

radna ZOFIA GOSZ

Ja zapyta am po prostu dlaczego niektórzy radni byli na tym, by  mo e weszli bezł ć ż  

pytania. Jeszcze jedn  spraw  chc  poruszy  tych nieszcz snych grantów. Faktycznieą ę ę ć ę  

w tym roku bardzo le si  sta o, e bardzo du o grantów jest odrzucanych. My toczymyź ę ł ż ż  

dyskusje,  nawet  nies uszne,  e  wiele  organizacji  zosta o  odrzuconych.  Z  punktuł ż ł  

widzenia  nies uszn  formalnie  poniewa  Rada  Miasta  Gda ska uchwali a  tak  zł ą ż ń ł łą 

uchwa . Ja mówi am o tym, e komisja odrzuca wszystkie wnioski, które maj  zwi zekłę ł ż ą ą  

z wymian  zagraniczn  dzieci. Natomiast finansujemy Gda sk  Fundacj  Libera ów naą ą ń ą ę ł  

wydawnictwo  polityczne.  Finansujemy  ró ne  inne  wydawnictwa  typu  politycznego,ż  

Zrzeszenia  Kaszubsko-Pomorskiego.  Bardzo  to  Zrzeszenie  szanuj ,  ale  je eli  myę ż  

mamy wydawa  pieni dze przede wszystkim na zadania w asne gminy bo taka jestć ą ł  

opinia radcy prawnego,  e gmina mo e przeznaczy  tylko na zadania w asne gminy aż ż ć ł  

nie jest to na pewno zadanie, ani jedno ani drugie nie jest zadaniem w asnym gminy.ł  

Niestety na Komisji nie mo na tego przewalczy , przeg osowa  ani moje wnioski nie sż ć ł ć ą 

zapisywane jak si  dowiedzia am przed chwil . Platforma jest wiod c  parti , urz dnicyę ł ą ą ą ą ę  

chc  si  podporz dkowa  w dobrej  wierze,  bo mo e to  grozi  ró nymi  skutkami.ą ę ą ć ż ć ż  

Jeszcze eby by o ciekawiej te czasopisma s  rozprowadzane odp atnie w drodzeż ł ą ł  

prenumeraty. 

radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMG ą

A mo e pani poda  tytu y?ż ć ł
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radna ZOFIA GOSZ

„Przegl d Polityczny” Gda ska Fundacja Libera ów.  Nie mówi  ju  o Stowarzyszeniuą ń ł ę ż  

Kaszubskim Pomerania i  inne dzienniki, które wydaj . Je li b dziemy  mieli bardzoą ś ę  

du o pieni dzy ja uwa am, e powinni my to sfinansowa , ale  je li my nie ustalimyż ę ż ż ś ć ś  

jako Rada kategoryzacji zada , które maj  by  finansowane g ównie, to nie b dzień ą ć ł ę  

tego porz dku. Tu jest racja, e du o organizacji nie dosta o ale du o organizacjią ż ż ł ż  

mog oby dosta  na dzieci, ludzi chorych, biednych, ludzi starszych, gdyby nie typowoł ć  

polityczne  wydawnictwa czy  inne  dzia ania,  które  my  finansujemy.  Organizacje  teł  

napisa y, e b d  tam promowani twórcy kultury w tych czasopismach Gda ska. Jestł ż ę ą ń  

to bardzo bolesne, e my jako Rada nie dopracowali my si  w ci gu 4 lat sztywnychż ś ę ą  

przepisów, a  jest  to  w wi kszo ci spraw subiektywne przydzielane pieni dzy. Je lię ś ę ś  

chodzi o chorych na Alzheimera czy Parkinsona czy niepe nosprawnych umys owo, toł ł  

ja musze wa czy , eby dostali jakiekolwiek pieni dze. I wywalczy am, ale mieli dostał ć ż ą ł ć 

zero, bo je li kto  nie rozumie co to jest grupa wsparcia, albo asystent psychicznieś ś  

chorego. Ja wnioskuj  i  to b d  wnioskowa a na pi mie, e na przysz y rok Radaę ę ę ł ś ż ł  

powinna postanowi , e kto si  pisze do komisji grantowej powinien przej  szeregć ż ę ść  

szkole  eby w ogóle zna  poj cia, ustawy i przepisy wy szego rz du  i jak nale y jeń ż ł ę ż ę ż  

interpretowa , bo jest wielorako , dowolno . Ja nie mówi , e to jest z a wola, to jestć ść ść ę ż ł  

nieznajomo  sprawy i nikt si  nie trudzi, eby t  znajomo  sprawy zrobi  poniewaść ę ż ą ść ć ż 

odpowied  jest jedna, a to przecie  Rada Miasta uchwali a. Jest to a osne, bo przezź ż ł ż ł  

te b dy  formalne ale s uszne moim zdaniem, odpad o wszystko dla dzieci i m odzie y.łę ł ł ł ż  

Nie b dzie Festiwalu Mi o ci w Matemblewie. Nie b dzie fundacji, które mia y dziecię ł ś ę ł  

patologiczne, na obozy wywozi y, nie dostan  z otówki, bo nie by o o wiadczenia oł ą ł ł ś  

tym, e zapozna y si  z regulaminem. Jest to b d formalny, ale mam te  wiele uwagż ł ę łą ż  

od organizacji bezpo rednio, e szkolenia s  niedok adne, e na szkoleniu mówionoś ż ą ł ż  

co  innego. Oczywi cie ka da strona mo e mówi  co chce. Ale co  w tym jest bo to siś ś ż ż ć ś ę 

drugi rok powtarza to samo. A w tym roku jest znacznie gorzej ni  by o poprzednio.ż ł  

Dzi kuj . ę ę

radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMG ą

Wi cej g osów nie ma. ę ł
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PUNKT 7

ZAKO CZENIE OBRADŃ

radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMG ą

Wyczerpali my na tym porz dek obrad. Zamykam XLVII sesj  Rady Miasta Gda ska iś ą ę ń  

przypominam, e przek adamy sesj  z 23 lutego na 16 lutego eby my zd yli         zż ł ę ż ś ąż  

tym  regulaminem i  mamy  nadziej ,  e  tym  razem  komisja  przygotuje  i  wszyscyę ż  

Pa stwo b d  mogli si  zapozna  z tym.  Dzi kuj  bardzo.ń ę ą ę ć ę ę

Obrady zako czono o godzinie 13,ooń

Przewodnicz cyą

                Rady Miasta Gda skań

Bogdan Oleszek

Protokó  sporz dzi ał ą ł

na podstawie zapisu ta my magnetofonowej ś

inspektor BRMG

Wanda Rostankowska
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